
 

 

 

                               Ajuntament de                   Caldes d’Estrac 
 
 
 
 
ACTA DE SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
EN DATA 21 DE JUNY DE 2010 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 06/2010 
Caràcter: extraordinari 
Data: 21 de juny de 2010 
Horari: de 20:00 a 21:55 
Lloc: Sala Cultural de la Casa Consistorial de Caldes d‟Estrac 
 
 
Assistents: 
 
Sr. Joaquim Arnó Porras, Alcalde (CIU) 
Sr. Francesc Garcia Cuyàs, Primer Tinent d‟Alcalde (CIU) 
Sra. Helena Gallardo Sainz, Segona Tinent d‟Alcalde (CIU) 
Sr. Àngel Rusiñol Esteban, Tercer Tinent d‟Alcalde (CIU) 
Sr. Marcos Blázquez Garcia (CIU) 
Sr. Joan Vázquez Bellatriu (CIU) 
Sra. Rosa Isabel Cantenys Monsant (PSC) 
Sr. Miquel González Monforte (PSC) 
Sr. Pedro Cano Martínez (PSC) 
 
 
Presenten excuses: 
 
Sra. Elena Díaz Torrevejano (PSC) 
 
 
 
Secretari: 
 
Sr. Oscar Campos Planes 
 
Alcalde: Bona tarda, donem obertura al Ple extraordinari del dia d‟avui i que continua 
del passat mes de maig. En primer lloc dir-vos que la radio s‟ha tornat a espatllar i per 
tant no s‟emet en directe. 

Per altra banda i abans de començar permeteu-me que us faci una declaració que no 
admet rèplica i per tant abans dels punts de l‟ordre del dia procediré a llegir el següent: 

 

“””Després dels lamentables fets ocorreguts a la darrera sessió plenària, del passat 31 
de maig que varen ocasionar que s‟hagués de post posar el seu normal 
desenvolupament, aquesta alcaldia en ús de les atribucions que té conferides per 
l‟ordenament jurídic vigent vol fer pública aquesta declaració institucional per a deguda 
constància i coneixement de tothom, especialment de tots els membres components 
del consistori però també pel coneixement ampli de tots els ciutadans i ciutadanes de 
Caldes. 
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L‟Ajuntament és l‟òrgan de representació, administració i govern que ens hem dotat 
entre tots d‟acord amb el que estableixen les lleis i que exerceix les seves 
competències, drets i obligacions d‟acord amb l‟organització administrativa, política i 
funcional que regeix l‟Estat Espanyol i l‟autogovern de Catalunya. 

L‟Ajuntament però va més enllà d‟una simple estructura administrativa és la principal i 
primera encarnació dels anhels, desitjos i esperances dels ciutadans d‟un municipi i 
alhora l‟instrument polític i administratiu dipositari de la sobirania popular expressada 
de forma democràtica cada quatre anys. 

És doncs, l‟obligació de l‟Ajuntament i en especial dels seus càrrecs electes el donar 
resposta a les seves necessitats i a les seves expectatives col·lectives i individuals, per 
a fer-ho l‟Ajuntament disposa de les atribucions que li confereixen les lleis i també de 
la seva pròpia capacitat d‟impuls i organització, les principals de les quals es recullen 
al reglament orgànic municipal, que en el cas de Caldes es va aprovar i revisar durant 
el mandat de l‟alcalde Rangel i que continua vigent igual com en la majoria dels altres 
ajuntaments que també han aprovat el seu. 

En aquest reglament s‟hi contenen les especificitats que no marquen les lleis i 
especialment es regula el funcionament dels òrgans polítics i de representació de 
l‟Ajuntament amb estricta subjecció a la llei i absoluta adequació als més elementals 
principis democràtics de participació i representació. 

És aquest ROM, Reglament Orgànica Municipal, que entre tots ens hem donat, que 
regeix inalterat des de l‟any 2003, data de la seva última modificació on es determinen 
els procediments a seguir a l‟hora de convocar, presidir i governar les sessions 
plenàries. 

És aquest ROM on entre altres coses s‟especifiquen els torns d‟intervenció de cada 
grup  

2. Els procediments que guien els debats, les normes de presentació dels temes de 
debatre i també els mecanismes de control de l‟acció de Govern i per tant dels regidors 
que no en formen part i volen exercir aquest dret. 

Igualment es determina el paper de l‟alcalde com a president de l‟òrgan col·legiat, 
atorgant-li la funció de moderador dels debats i es fixen molt clarament els punts i 
moments de la sessió on està reglada i permesa la intervenció de la resta de regidors. 

Tot està regulat i tot és conegut pels regidors que en formen part del Ple, els d‟ara i els 
de fa uns anys, perquè sempre ha estat el mateix. 

El Ple és l‟òrgan principal de representació i d‟acció política i com a tal mereix el 
màxim respecte i consideració per part dels seus integrants i també per part de les 
persones, ciutadans i ciutadanes que segueixen des dels seients del públic assistent. 

Fets indignes i impropis d‟aquest òrgan com els de l‟altre dia no poden tornar-se a 
repetir, ens denigren i ens avergonyeixen a tots i en especial als nostres 
representants. Tots hem de posar el nostre esforç i la nostra voluntat. Els membres del 
Ple subjectar-nos a la norma establerta, respectant-la i respectant també els altres 
membres del Ple. 

Tots som representants dels caldencs i caldenques i com a tal tenim el deure moral 
d‟actuar amb consciència i honor i especialment el de donar exemple de 
comportament respectuós i democràtic. 

El debat, la discrepància i la oposició són consubstancials a la democràcia municipal, 
l‟insult i el menyspreu, no. 

Serveixi el que dic per als regidors i també per al públic assistent en tan que alcalde i 
president de la corporació penso exercir les meves funcions en generositat, cordialitat i 
respecte, però també en fermesa i estricta subjecció al que fixa el reglament. 
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Espero de tots els altres membres de l‟Ajuntament el mateix nivell d‟exigència, igual 
com espero també per part dels ciutadans que ens acompanyin a les nostres sessions. 

Som i serem respectuosos amb els membres del Ple, però sobretot ho serem amb els 
principis inspiradors del Reglament orgànic municipal que no són altres que els de la 
representació popular i de la participació democràtica. 

Els fets de l‟altre dia per reiteratius i per la imperiositat legal han estat traslladat als 
Serveis Jurídics Municipals i estem a l‟espera del seu dictamen per actuar en 
conseqüència. 

No permetrem que en el nostre Ple, el Ple de l‟Ajuntament de Caldes esdevingui camp 
de batalla, habitual de disputes que res tenen a veure amb els legítims drets dels 
ciutadans i ciutadanes a qui representem. 

I ara companys i companyes del Ple, membres del públic, disposem-nos a seguir amb 
la sessió que vàrem deixar a mitges per imperatiu legal formalment es tracta d‟un Ple 
extraordinari i com a tal sense capítol de precs i preguntes, però ja anunci-ho ara que 
en atenció als fets de l‟altre dia i a la nostra expressa voluntat de no menystenir els 
drets dels regidors de la oposició que l‟altre dia no van poder fer, que en acabar l‟ordre 
del dia previst podran formular totes aquelles preguntes i precs que vulguin d‟acord 
sempre amb el que està a l‟efecte el que estableix el Reglament orgànic municipal. 

           “”” 

Moltes gràcies. 

I ara procedirem a iniciar el Ple 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, nosaltres 

Alcalde: El primer punt 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, si us plau, un moment 

Alcalde: Senyora Rosabel, no li he donat la paraula, per tant 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó? Nosaltres 

Alcalde: Iniciem l‟ordre del dia. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, si us plau? 

Alcalde: I no comencem si us plau, o li hauré de cridar l‟atenció 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, és només plantejar una qüestió 
de l‟ordre da la convocatòria que nosaltres tenim dret a fer-ho. 

Alcalde:Digui‟m 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Val? I és que, a veiam, que la naturalesa 
d‟aquest Ple no és la naturalesa d‟un Ple extraordinari, sinó que és ordinari, eh!, a tots 
els efectes i no extraordinari com s‟ha convocat. 

És la continuació d‟un Ple que es va suspendre en tots els seus punts i per tant tal com 
vostè ha dit han d‟haver-hi el punt de precs i preguntes, eh?, però això havia d‟haver 
anat a la convocatòria. 

El que no pot ser és que ara hagin fet una convocatòria que no és correcta, que l‟hagin 
convocat com un Ple extraordinari en el que no surt el punt dels precs i preguntes i que 
ara vostè aquí ens digui, doncs que “bueno”, que si que es mantindrà aquest punt. Per 
tant volem deixar constància de que s‟ha fet malament la convocatòria, que s‟havia 
d‟haver convocat no com un Ple extraordinari, sinó com un Ple ordinari que és la 
continuació del Ple que es va suspendre l‟altre dia i que per tant hi ha d‟haver-hi, hi ha 
d‟haver-hi aquest torn de Precs i preguntes, no perquè, doncs, vostè ho decideixi sinó 
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perquè per imperatiu legal consta així i consta, doncs com un Ple ordinari i no un Ple 
extraordinari. 

Alcalde: Molt bé, podia haver fet la queixa per escrit amb el temps i formes adients 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no també es pot fer la queixa aquí  

Alcalde: Em permet? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: verbalment, senyor Arnó. 

Alcalde: Em permet? Està convocat com a Ple extraordinari i com a tal es tira 
endavant. Si vostè i té alguna al·legació la pot fer per les vies oportunes. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Nosaltres el que li demanem... 

Alcalde: Per tant comencem 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó!, em deixi parlar si us plau? 

Alcalde: Senyora Rosabel, 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, el que li demanem  

Alcalde: procedirem a fer el primer punt de l‟ordre del dia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Miri, ja comencem malament 

Alcalde: Ja consta en acta, no pateixi, ja ha constat en acta 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, demanem que consti en acta que la 
convocatòria no ha estat correcta 

Alcalde: Ja consta en acta 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: que havia d‟haver sortit en la convocatòria a 
tot el tema de precs i preguntes que no ha sortit 

Alcalde: Molt bé, ja li consta en acta. Per tant senyor secretari pot dirigir el primer punt 
de l‟ordre del dia, si us plau? 

 

ORDRE DEL DIA 
 

Alcalde: Primer punt de l‟ordre del dia 

1. EXP.230/2005 - MERCAT MUNICIPAL – APROVACIÓ SI S’ESCAU, 
DICTAMEN D’APROVACIÓ INICIAL ANNEXOS DELS PLECS DE 
CONDICIONS PER A LA CONCESSIÓ DE LA UTILITZACIÓ PRIVATIVA 
DE SET PARADES DE VENDA DEL MERCAT D’ABASTAMENT 
MUNICIPAL.  

 

Secretari: 

“”” 

ACORDS 
 
Primer  
Aprovar inicialment els ANNEXOS següents :  
 

ANNEX 1.  DETALL DE LA DESCRIPCIÓ DELS BÉNS OBJECTE DE 
LICITACIÓ AMB INDICACIÓ DE L’ENTITAT A QUÈ PERTANYEN, 
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SUPERFÍCIES, ACTIVITATS PREDETERMINADES, CÀNON ANUAL, I 
IMPORT DE LES GARANTIES PROVISIONAL I DEFINITIVA, 
 
ANNEX 2 PLÀNOLS  
 

ANNEX 3 MODEL DE PROPOSICIÓ 
 

ANNEX  6.  ACTIVITAT PREDETERMINADA PER CADA PARADA 
INTERIOR DE VENDA DEL MERCAT D’ABASTAMENT MUNICIPAL DE 
CALDES D’ESTRAC . 
 
ANNEX 7  - INFORME TÈCNIC DE VALORACIÓ MILLORES PARADA P3. 
 
ANNEX 8 – INFORME TÈCNIC DE VALORACIÓ MILLORES PARADA P6. 
 
Incorporant-los als Plecs de condicions per a la concessió de la utilització 
privativa de set parades de venda del Mercat d’abastament Municipal aprovats 
el 27 de març de 2006 i posteriorment modificats en data 16 de desembre de 
2008, que s‟adjunten al present dictamen.  
 
Segon 
En relació als informes tècnics valoratius de les millores de les parades P3 i P6, 
acordar l‟obligatorietat del licitador a liquidar els referits imports a més del 
cànon concessional i fiança, establerts en els Plecs de condicions.  
 
Tercer 
Acordar l‟incorporació del nou magatzem M3 ( indicat el plànol Annex 2 ), com 
a magatzem vinculat a la parada P3. 
 
Quart  
L‟expedient és sotmet  a informació pública pel termini de 30 dies a efectes de 
presentació d‟al·legacions  i suggeriments , mitjançant publicació del 
corresponent anunci a Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya,  al Butlletí 
Oficial de la Província, al tauler d‟edictes de l‟Ajuntament i web municipal 
www.caldetes.cat.  
 
Transcorregut el termini d‟exposició sense que se n‟hagi presentat cap, el Plec 
s‟entendrà definitivament aprovat sense necessitat de nou acord. 
 
Cinquè  
Notificar aquests acords a cada un dels concessionaris de les parades del 
Mercat d‟Abastament Municipal. 
 
Sisè 
Instar de l‟Alcalde-President el desplegament i execució dels presents acords, 
així com la signatura de tots aquells documents que siguin necessaris per al 
bon fi dels mateixos. 
 
L‟Ajuntament Ple, tanmateix, amb superior criteri, acordarà el que consideri 
mes adient.  

http://www.caldetes.cat/


AJUNTAMENT DE CALDES D‟ESTRAC                                                                 PLE 06/10 –- 21 de juny de 2010 6 

 

           “”” 

 

Alcalde: Molt bé, té la paraula 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si, voldríem que el senyor secretari ens 
contestés qui és el propietari, qui té la concessió de la parada número 2. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: El nom de la persona de la parada número 2 

Secretari: P2, pesca salada Mª Pilar Moreso i Mora 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Val, per tant l‟esposa de l‟alcalde. En tant que 
és l‟esposa de l‟alcalde qui té la parada número 2, l‟alcalde s‟ha d‟abstenir i en aquest 
punt de l‟ordre del dia, doncs, com que s‟incorre en una causa legal d‟abstenció, de 
l‟article 28 de la Llei 30/1992 de Procediment administratiu, l‟alcalde ha de sortir i no 
pot participar, ni en el que és el debat, ni a la votació. 

Per tant demanem senyor Arnó que es retiri del Ple. 

Alcalde: El senyor secretari, li pot aclarir, si us plau? 

Secretari: No!, Això és una opinió 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no és una opinió 

Secretari: Si, és una opinió, és una opinió, res més que una opinió. Miri, jo li explicaré 
el que jo entenc i el que crec que és. A veiam, vostès davant d‟un fet i un article el que 
fan és interpreten i arriben a una conclusió, la conclusió és que el senyor Arnó s‟ha 
d‟absentar, o s‟ha..., a veiam la llei no diu absentar, eh!, parla d‟abstendrés, que és 
diferent 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: sí, sí, sí  

Secretari: parla d‟abstendrés 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: abstenir, 

Secretari: abstendrés que és diferent 

Portaveu del Grup Municipal del PSC:  però perquè sigui correcta l‟abstenció ha de 
sortir de la sala 

Secretari: No, no ho diu això la Llei. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si, si que ho diu la llei 

Secretari: No, no, no ho diu, vol que li llegeixi l‟article sencer  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Llegeixi-ho però, no, no, no, no, no. “Bueno 
vostè acabi, després en parlarem 

Secretari: Jo llegiré l‟article sencer perquè tothom ho tingui clar. 

 

“””Article 28 
 
Abstenció 

Las autoridades y el personal al servicio de las Administraciones en quienes se den algunas de 
las circunstancias señaladas en el número siguiente de este artículo, és a dir en el que vindrà 

després, se abstendrán de intervenir en el procedimiento y lo comunicarán a su superior 
inmediato, quien resolverá lo procedente. 

2. Son motivos de abstención los siguientes: 
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A) Tener interés personal en el asunto de que se trate o en otro en cuya resolución pudiera 
influir la de aquél ser administrador de sociedad o entidad interesada, o tener cuestión litigiosa 
pendiente con algún interesado. 

B) Tener parentesco de consanguinidad dentro del cuarto grado o de afinidad dentro del 
segundo, con cualquiera de los interesados, con los administradores de entidades o sociedades 
interesadas y también con los asesores, representantes legales o mandatarios que intervengan 
en el procedimiento, así como compartir despacho profesional o estar asociado con éstos para 
el asesoramiento, la representación o el mandato. 

C) Tener amistad íntima o enemistad manifiesta con alguna de las personas mencionadas en el 
apartado anterior. 

B), perdó D) 

D) Haber tenido intervención como perito o como testigo en el procedimiento de que se trate. 

E) Tener relación de servicio con persona natural o jurídica interesada directamente en el 
asunto, o haberle prestado en los dos últimos años servicios profesionales de cualquier tipo y 
en cualquier circunstancia o lugar. 

3. La actuación de autoridades y personal al servicio de las Administraciones Públicas en los 
que concurran motivos de abstención no implicará, necesariamente, la invalidez de los actos en 
que hayan intervenido. 

4. Los órganos superiores podrán ordenar a las personas en quienes se dé alguna de las 
circunstancias señaladas que se abstengan de toda intervención en el expediente. 

Cinquè i últim 

5. La no abstención en los casos en que proceda dará lugar a responsabilidad.””” 

 

Aquest és el que diu exactament, després ja passaríem al número 29 que és 
“Recusación”. 

A veiam, jo vaig llegir una frase que diu “La llei diu que necessàriament Joaquim Arnó s’ha 
d’absentar” 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Quan la va llegir vostè? 

Secretari: La vaig trobar pel facebook. A veiam la llei no diu això. La llei no ho diu que 
necessàriament aquest senyor s‟hagi d‟absentar. El que vostès fan, repeteixo, lo 
d‟abans, davant d‟una situació i davant d‟un article, interpreten i aquesta interpretació 
que és legítima i ha de ser respectada no té perquè ser compartida. Jo en faig una de 
diferent  

(Riure de la Portaveu del Grup Municipal del PSC) 

Secretari: No, no, compartida no ha de ser, respectada tota. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Per favor!, senyor! 

Secretari: O, sigui, no hi ha lliure pensament, aquí? 

Alcalde: Bé, moltes gràcies 

Secretari: La meva interpretació és diferenta 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: “Bueno”, doncs,  

Secretari: És d‟interpretació. Que el senyor Arnó no se‟n ha d‟anar. Puc parlar o no 
puc parlar? 

Regidor Miquel González: Aquí hi ha un tema de contractació 
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Secretari: Si s‟ha de marxar de la sala o no ha de marxar el senyor Arnó perquè té 
que votar un tema de mercat. Un tema de mercat 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no és que no el té que votar 

Secretari: No, no, és una ordenació del mercat, res més. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, no, no, no, no, no, no, no. 

Secretari: És una ordenació del mercat res més 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Hi ha la superfície de les parades en la qual 
hi ha la parada de la seva senyora, els cànons que hauran de pagar  

Alcalde: Moltes gràcies, senyor secretari, bé, ja ho sé que és difícil 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: A veiam, és que,  

Alcalde: Bé, en definitiva 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: A veiam,  

Alcalde: miri, permeti‟m  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: no, permeti‟m un moment si us plau? 

Alcalde: permeti‟m que li posi un exemple 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: i el cànon que ha de pagar 

Alcalde: és com si... 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, senyor Arnó! Permeti, si us plau? 

Alcalde: Permeti‟m si us plau que li posi un exemple. És com si quan votem la 
ordenança o la taxa de l‟Escola Bressol, l‟alcalde perquè hi té el seu fill, doncs s‟hagi 
d‟absentar de la sala. 

Demanaria, demanaria silenci a la sala 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No senyor Arnó, no. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó. Ai! per favor, no senyor Arnó 

Alcalde: Llavores aquí el que s‟està portant a votació és una reordenació integral de 
tota una sèrie de superfícies bàsicament perquè els plànols que hi havia en el seu 
moment doncs, eren incorrectes i estem parlant de 40 metros quadrats en alguns 
casos, no gaire més. Doncs, es parla d‟això. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no. 

Alcalde: Es parla també de les modificacions, de modificar dos punts de venta, és a 
dir les parades 5 i 7 que fins ara eren carnisseria i la 6 que era aviram 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No 

Alcalde: quedarien. Això també es porta a aprovació 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: I va això però també hi va lo altre 

Alcalde: permeti‟m, permeti‟m també es porta a aprovació el fet de que les dues de 
carnisseria quedarien com a carnisseria i aviram i la parada P6 que actualment està 
vacant que fins ara era aviram quedaria com activitat indeterminada. És a dir les P1, 
P2, P3 i P4 queden com estan, és a dir, ni es modifiquen la P1 és peixateria, la P2 
pesca salada, la P3 i P4 fruita i verdura, per tant no es modifiquen. 

A partir d‟aquí la interpretació que vulguin fer és molt correcta però jo li agrairia que se 
centres una vegada ja exposat el seu punt de vista, es centrés en el fet del dictamen i 
sobre el fons de la qüestió. Moltes gràcies. 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: Miri nosaltres, doncs, en resposta al que 
estem comentant de que vostè doncs no ha d‟abstenir-se i “bueno” no ha d‟absentar-
se, doncs, dir-li que a veiam, doncs que no ho podem compartir. 

Vull dir, el secretari en fa una interpretació en la qual nosaltres com ell bé diu, diu es 
poden fer interpretacions i que no es poden compartir però que han de ser 
respectades, doncs no, nosaltres, evidentment no la podem compartir perquè el que 
avui es porta a aprovació entre altres temes, en aquest punt del mercat és la 
reorganització integral, la reorganització integral de les parades. 

Per tant aprovem la superfície de la parada de la seva esposa, a més a més el cànon 
que haurà de pagar la seva esposa. A més a més les activitats predeterminades, eh? 
que podrà vendre la seva esposa. 

Per tant són temes que l‟afecten directament i no ens faci aquestes, i té un interès, un 
interès particular, val? i no ens comenti que és el mateix que si s‟aprovés l‟ordenança 
de la taxa de l‟Escola Bressol que vostè també és part implicada perquè hi porta els 
fills. 

De veritat que no ens podem creure que la màxima autoritat institucional de 
l‟Ajuntament faci aquesta comparació per no volguer complir la Llei i no sortir quan li 
toca a l‟hora de defensar un tema en el que ell i té interessos i que està estrictament 
vinculat. 

Això per una banda i després també voldríem doncs que se‟ns mostri això que ha dit el 
secretari que es faci un informe on te reculli tot això, això mateix que ens ha dit el 
secretari de forma verbal, voldríem, doncs, això, un informe de legalitat en el que el 
secretari diu que no cal que el senyor Arnó que és part vinculada en el tema del 
mercat i part interessada no ha de sortir. 

Ens podrà fer aquest informe? 

Secretari: Li recordo que tot el que he dit consta amb acta. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, no però a part de que consti en acta li 
demanem que ens faci aquest informe i vostè té la obligació de fer-lo. 

Alcalde: Senyor secretari, em permet? 

Secretari: No, eh!, cuidado, eh? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: I tant que té l‟obligació de fer-lo si nosaltres li 
sol·licitem, 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: per què no el pot fer aquest informe? 

Secretari: Jo no li dic que no, ni que si. Treu conclusions que jo no he dit. Simplement 
li dic que això consta en acta, res més. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Jo simplement li dic, simplement li dic, que a 
part de que consti en acta li demanem, li demanem un informe de legalitat, li demanem 
un informe de legalitat en el que es digui que el senyor Arnó no cal que s‟absenti i que 
pot estar en aquí per tractar aquest tema. 

Per tant voldríem saber si el senyor secretari ens farà aquest informe de legalitat. 

Alcalde: Li aconsello que es torni a mirar el ROM i el Reglament Orgànic 
d‟Organització i Funcionament de les Administracions Públiques perquè com vostè sap 
els informes del secretari que no són vinculants i per tant no són preceptius els 
informes els demana l‟alcalde. No cap altre regidor 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, no, aquest és vinculant, senyor Arnó 

Alcalde: Si el secretari fa un informe, serà el que li demani l‟alcaldia 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, senyor Arnó, nosaltres tenim dret 

Alcalde: A partir d‟aquí li prego que faci... 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, si us plau? 

Alcalde: Senyora Rosabel li prego que faci... 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, com vol que continuem? 

Alcalde: la seva votació en el punt? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, encara no hem començat, encara no 
hem començat 

Alcalde: Doncs comenci  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No hi ha hagut ni la nostra exposició en el 
punt, ni tan sols el debat 

Alcalde: Senyora Rosabel com he mencionat abans tenia dos, dos, dues 
intervencions  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, no, no, no, no, no estem 

Alcalde: Vol esgotar-les? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, senyor Arnó no estem encara amb les 
intervencions 

Alcalde: Vol esgotar-les o passem a l‟aprovació? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Estem, no, estem aclarint un punt que no té 
res a veure amb el debat posterior que es farà en els punts 

Alcalde: Doncs pot procedir 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: en el punt del mercat 

Alcalde: Senyora Rosabel 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, nosaltres tornem a insistir que si us plau, 
doncs, que es faci aquest informe 

Alcalde: Bé, em sembla que ja hi ha hagut prou debat en aquest punt de l‟ordre del 
dia  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó!!! Senyor Arnó, si us plau! 

Alcalde: per tant si vostè no vol procedir al 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: si que volem procedir  

Alcalde: Doncs, faci el favor de debatre el punt 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si que volem procedir però volem... 

Alcalde: faci el favor debatre 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: volem que se‟ns faci aquest informe perquè 
tenim el dret de poder-lo demanar 

Alcalde: Senyora Rosabel 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó. A veiam, és que hem d‟aclarir 
aquests temes perquè és clar jo penso que aquí 

Alcalde: Senyora Rosabel miri 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: S‟està fent una tergiversació de les coses que 
no és pròpia d‟un ajuntament. Senyor Arnó a la nota de premsa que vostès van treure, 
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la nota de premsa de l‟Ajuntament, eh!, l‟endemà del Ple en el que es va suspendre el 
Ple, en aquella nota de premsa s‟esmentava que hi havia un informe de secretaria. 

Per tant com... Senyor Arnó volen escoltar, si us plau? 

Alcalde: Continuï si us plau 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Doncs, el que els hi comentàvem a la nota de 
premsa s‟esmentava que hi havia un informe de secretaria voldríem veure aquest 
informe de secretaria, jo li vaig preguntar en el secretari, i és veritat o no senyor 
secretari? Li vaig preguntar on era aquest informe i ell em va dir que 

Secretari: Sí, és cert. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: vale, que eren coses de la premsa, i que ell 
en cap moment havia doncs parlat de que hi havia un informe. 

Per tant estem davant uns temes que són molt greus, no es pot treure una nota de 
premsa dient que hi ha un informe de secretaria, eh? donant entendre coses que no 
són venir aquí, no voler absentar-se i dir, doncs, que això, que la llei li permet demanar 
aquest informe de secretaria que suposadament ja s‟havia fet, veure que no hi ha 
aquest informe i a més a més que ara demanem aquest informe perquè el secretari ha 
llegit i ha constatat que no cal que el senyor Arnó s‟absenti i ens diguin que aquest 
informe no es farà. 

Si tan clar està la llei, si tan clara està la llei que realment el senyor Arnó es pot quedar 
i no s‟ha d‟absentar perquè hi ha tanta por a fer aquest informe? 

Per tant estem en aquest punt que demanem que es faci aquest informe que ja es va 
esmentar a la premsa que hi havia quan després jo posteriorment vaig parlar amb el 
secretari i el secretari em va reconèixer que aquest informe no hi era, per tant el que 
no es pot fer és tergiversar la realitat d‟aquesta manera. Dir a la premsa que hi ha un 
informe, fer creure a la premsa mitjançant les notes de premsa coses que no són 
veritat, després venir aquí no voler absentar-se i ara no voler fer aquest informe que se 
li està demanant perquè el secretari ha corroborat que no cal que s‟absenti que es pot 
quedar. 

És lo que dèiem si tan clar està perquè no es vol fer aquest informe, si tan clar està 
que es pot quedar es faci l‟informe i s‟ha acabat la història, per què? Perquè no es pot 
quedar vostè senyor Arnó, vostè s‟ha d‟absentar i està en aquí debaten un punt en el 
qual no hi pot ésser per tant demanem si us plau que es faci aquest informe. 

Alcalde: Ha acabat? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: He acabat esperant la resposta sobre 
l‟informe. 

Alcalde: Molt bé, la seva votació? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, senyor Arnó, no. 

Nosaltres volem respostes sobre l‟informe i li demano al secretari, si us plau, que 
dongui resposta si es farà o no aquest informe ja que llegit tot el que diu la llei, ja que 
llegit tot el que diu la llei no costa res plasmar-ho en un paper i aquest informe queda 
fet i no ha d‟haver-hi cap problema. 

Si tot és tan legal que vostè es pot quedar perquè no es pot fer aquest informe?, ens 
donguin resposta si us plau. 

Alcalde: Podem estar en aquí fins demà però vol si us plau procedir 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, doncs miri  

Alcalde: al debat de fons o procedim a la votació 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: Miri, passarem al debat de fons però volem 
que quedi clar  

Alcalde: Va, comenci, si us plau. Queda en acta, si  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no li he dit en acta. A part de l‟acta que 
quedi clar a tots els assistents d‟aquí el que està passant en aquest Ajuntament, eh?, 
es diuen que hi ha informes que no hi són. El secretari ve, llegeix conforme es pot 
quedar l‟alcalde i després no es plasma en un paper, en un informe el que acaba de dir 
el secretari en aquí en el Ple per tant estan passant coses que no són normals. 

Perquè si tanta legalitat hi ha en que vostè es pugui quedar aquest informe s‟hauria de 
posar sobre la taula, és més avui l‟haurien d‟haver portat aquest informe, un informe 
inexistent que en canvi han dit en els mitjans de comunicació que existeix, Per tant 
aquí permeti‟m senyor Arnó s‟estan fent les coses d‟una manera que no són dignes 
d‟un ajuntament i no són dignes de treballar de cara els veïns i veïnes del municipi. 
Perquè em sembla que es mereixen més respecte els veïns i les veïnes en relació al 
tema que avui tractem. 

Si vostè s‟ha d‟absentar, s‟absenta i el que no es pot fer és manipular la informació i la 
veritat d‟aquesta manera. 

Dit això 

Alcalde: Demanaríem que la claca s‟abstingués d‟intervenir fins el final, gràcies 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Dit això que consta en acta doncs, que no hi 
ha aquest informe i que nosaltres també, que nosaltres també 

Alcalde: Si us plau, si us plau, silenci a la sala. Gràcies. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: el que farem serà nosaltres també traslladar 
això al col·legi de secretaris perquè pensem, doncs que és molt greu que un secretari, 
malgrat ha fet una lectura aquí, segons ell en el que es pot quedar l‟alcalde després no 
es faci aquest informe. 

Dit això comencem amb el tema que ens ocupa  

Secretari: Es pot dirigir sempre que vulgui al col·legi de secretaris, per suposat que si. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si, si i tant que ho farem senyor secretari, no 
ho dubti, perquè no entenem perquè no es pot fer aquest informe. 

Bé, doncs, a veiam, entrant en el tema que ens ocupa en el dictamen que avui es 
presenta al Ple i veurem com realment hi ha vinculació, hi ha vinculació amb el senyor 
Arnó i consta que en data del 16 de desembre del 2008 la Junta de Govern Local, és a 
dir, el seu Govern, senyor Arnó, va acordar les modificacions de les set parades del 
mercat, eh!, en la qual la senyora Pilar Moreso passava de la parada 6 a la parada 2, 
eh! 

Aquesta modificació no va ser aprovada en el Ple, ni tan sols va ser ratificada en el 
Ple, eh!. Si que en el primer dictamen que vostès ens van passar es deia que aquesta 
modificació havia estat ratificada en el Ple. No!!, que havia estat aprovada en el Ple, 
llavors el seu Tècnic d‟Administració General un cop nosaltres li vam fer la pregunta 
ens va contestar que era un error, que no havia estat aprovada en el Ple i que havia 
estat ratificada en el Ple. 

Acta seguit nosaltres vam demanar la ratificació en aquest Ple i acta seguit el Tècnic 
d‟Administració General ens va comentar que no, que tampoc havia estat ratificada en 
el Ple, per tant aquí queda demostrada la vinculació que hi ha entre el senyor Arnó i la 
propietària de la parada número 2 i a més a més, a més a més que es va fer una 
aprovació d‟una modificació de un canvi de parada en el que s‟havia d‟haver portat al 
Ple i no es va portar en el Ple. 
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La concessió de les set parades de venda, la primera vegada que es va fer, va anar al 
Ple, en concret el Ple del 27 de març del 2007 quan nosaltres érem al Govern. En aquí 
tenim la còpia del Ple del 27 de març del 2006 en que la secretària interventora 
d‟aquell moment dóna fe, eh! de que aquest tema, la concessió de la utilització 
privativa de set parades de venda magatzems al mercat d‟abastament municipal de 
Caldes d‟Estrac va al Ple. 

I en canvi ara no s‟ha portat al Ple, ni tan sols s‟ha ratificat. Per tant la Junta de Govern 
Local quan va ser el canvi de parada, eh!, estava efectuant una modificació de les 
condicions contractuals que va aprovar el plenari, per tant s‟hauria d‟haver portat al Ple 
com dèiem cosa que no es va fer perquè s‟estava fent una modificació contractual que 
sí que en el seu primer moment es va portar al plenari. 

Per tant davant de tot això ens trobem que el canvi de parada de la senyora Pilar 
Moreso, esposa de l‟alcalde no s‟ha fet correctament i que aquesta senyora està 
ocupant una parada que s‟ha fet precisament totalment nova de manera totalment 
irregular perquè no té aquest canvi de parada legament, doncs, atribuït perquè no va 
passar pel Ple tal com s‟havia d‟haver fet. 

A banda. Això per un costat, vull dir, a banda de no entrar en els detalls sobre el fet de 
que no hi ha cap projecte tècnic individual de la parada de la senyora Pilar Moreso, no 
es va presentar cap projecte, ni es va tramitar cap permís d‟obres, per tant no es va 
pagar el cost d‟aquesta llicència i que tampoc hi ha cap autorització per tirar endavant 
el projecte per part dels Serveis Tècnics de l‟Ajuntament. 

Per no entrar a fons, també en el tema de la cuina que té prevista aquesta senyora fer-
se a la parada, que tampoc es pot fer i el fet de que l‟Ajuntament ara ha aprovat un 
projecte de ventilació i instal·lació d‟una xemeneia que necessita aquesta senyora, la 
senyora Pilar Moreso, per la cuina i una xemeneia que l‟Ajuntament vol passar per 
l‟escala comunitària dels veïns de l‟edifici del mercat sense permís ni autorització a 
càrrec i a càrrec de l‟Ajuntament quan això s‟ho hauria de pagar aquesta persona 
perquè ella és la propietària de la parada i el sistema de ventilació a qui beneficiarà 
serà en ella i no la resta dels paradistes, en cas que fos legal fer-la, cosa que no és 
així. 

Una cuina que no es pot fer i no es pot fer perquè el projecte d‟activitats del mercat diu 
ben clar que l‟activitat a desenvolupar-se en el mercat és merament comercial i per 
tant innòcua. En el moment que s‟instal·la una cuina aquesta activitat deixa de ser 
purament comercial i s‟entra en una activitat que ja no és innòcua doncs es generen 
fums, baf, etc. El correcte, eh!, senyor Arnó hauria estat que la senyora Pilar Moreso 
hagués presentat un projecte tècnic de la parada, cosa que no s‟ha fet, i com que el 
projecte tècnic hagués contemplat la cuina, això hagués obligat a modificar 
l‟Ajuntament el projectes d‟activitats i preveure la nova activitat en el mercat municipal. 

De fet el projecte de legalització de l‟activitat del mercat del març del 2007, diu ben clar 
que qualsevol canvi que pugui alterar substancialment el que es defineix en el 
projecte, és a dir, la modificació, l‟ampliació o variació de l‟activitat o instal·lacions 
haurà de comportar la corresponent regularització administrativa i això no s‟ha fet. 

En relació al sistema aquest de ventilació, eh!, que és necessari doncs, per, o que es 
fa necessari per la instal·lació d‟aquesta cuina en a la parada i per tant de la instal·lació 
d‟una xemeneia, com hem dit passa per l‟escala comunitària de l‟edifici del mercat, és 
a dir, per l‟escala de la comunitat de veïns i cal dir que no hi ha cap expedient 
complementari que justifiqui aquesta inversió per part de l‟Ajuntament i a banda, 
doncs, de que la xemeneia, com hem dit abans, no cal perquè el projecte d‟activitat del 
mercat diu que no fa falta cap altre sistema de ventilació que només el de les portes i 
el propi sistema de ventilació del projecte del mercat perquè l‟activitat que es fa en el 
mercat és una activitat purament comercial, eh!. 
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Com suposo que ja sap el nostre grup municipal ha presentat al·legacions i em consta 
que la comunitat de propietaris també, una de les al·legacions és precisament és que 
aquesta sortida de fums és innecessària perquè el mercat segons el projecte 
d‟activitats físic només s‟hi poden fer activitats comercials innòcues. Ens consta també 
que si els propietaris no s‟haguessin preocupat del tema, els propietaris i els veïns 
d‟aquesta escala comunitària on ha de passar aquesta xemeneia i no s‟haguessin 
buscat un advocat avui ja tindrien la xemeneia feta, doncs el gener d‟aquest any 
aquest veïns es van trobar amb un tècnic que estava fent fotos i prenen mides per 
ràpidament instal·lar la xemeneia passant per la seva propietat sense cap, haver 
aprovat cap projecte i haver fet els passos legals, eh!. 

Després de que es van iniciar les obres de la reforma el desembre del 2007, a part de 
tot això. A part del que és la cuina, a part del que és la instal·lació d‟aquest sistema de 
ventilació amb la instal·lació d‟aquesta xemeneia per l‟escala comunitària de l‟edifici 
del mercat a part vostè no va voler modificar el projecte i en canvi si que ha anat 
modificant a salt de mata i segons li ha convingut el que li ha semblat. 

Prova d‟això és una obra que havia de durar quatre mesos i en la que si s‟havia 
compromès ha durat dos anys i mig. I prova d‟això és que el quadre de superfícies de 
cada parada ara no coincideix amb el plec, amb els plecs inicialment aprovats cosa 
que ara es veuen obligats a modificar i a portar a aprovació en el Ple d‟avui. 

El no haver modificat el projecte original també li ha suposat està als jutjats amb una 
querella criminal acusat de presumptes delictes de falsedat documental mercantil per 
haver pagat 34.580 euros a l‟empresa adjudicatària de la reforma del Mercat municipal 
Basamar, per una carpa que no es va instal·lar mai. Recordem que vostè va dir que, 
vostè va dir que la parada, ai!, no es faria la carpa, ni es faria el trasllat dels paradistes 
per estalviar costos i que després finalment es va pagar el trasllat dels paradistes i 
aquesta carpa sense haver-se fet. 

A més a més de tot això, a més a més de tot això el projecte executiu original que 
vostès van modificar contemplava una sèrie d‟actuacions que no s‟han portat a terme 
com són la façana principal que contemplava quatre finestres més una doble porta i les 
finestres laterals del carreró, tres finestres grosses més una de senzilla i doble porta 
valorades en uns 13.000 euros, la pintura exterior de la façana, la restauració de la 
porta exterior, el fals sostre, etc. 

És en aquest procés de despropòsits del mercat a la que també recordem que vostè 
va votar sense tenir-hi dret, tenint en compte que la seva esposa és concessionària 
d‟una parada la modificació de l‟ordenança municipal del mercat que donava la 
potestat fins ara l‟Ajuntament els paradistes de decidir els canvis de parada i el que 
podrà vendre cadascú. 

Per tant a més a més de tot això, a més a més de totes aquestes irregularitats, eh!, el 
plec de condicions al que van aquests annexos que avui volen aprovar només 
contempla activitats innòcues i per tant només comercials i ara ens trobem que si la 
parada de la senyora Pilar Moreso, la seva esposa, vol una cuina sense legalment 
poder fer-se-la s‟està passant doncs, d‟una activitat com hem dit no purament 
comercial sinó una altra activitat més de caràcter industrial. 

Per tant si que està vinculat tot això al que avui estem aprovant perquè aquests 
annexos van amb un plec de condicions i aquest plec de condicions no té res a veure 
en tal com ha quedat ara tot el tema del mercat i amb el que es vol, amb el que s‟està 
fent doncs, a nivell d‟això, del tema de la cuina i de la col·locació del sistema de 
ventilació de la xemeneia. 

A veiam, tampoc podem estar d‟acord en uns dels punts que avui es porten a 
aprovació que és a partir d‟ara en el procés de licitació de la parada seran els mateixos 
interessats de la parada els que diran el que volen vendre encara que la decisió final 
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sigui de l‟Ajuntament pensem doncs, que hauria de ser el propi Ajuntament el que en 
funció de la política comercial que vol que hi hagi en aquest equipament ha de marcar 
des de bon principi i hauria de deixar clar l‟activitat que es vol que es porti a terme, eh!. 

Per tant i a banda de tot això i tornant al tema que ens ocupa la prèvia que volíem fer 
és que la realitat és que a dia d‟avui, senyor Arnó, la seva senyora està ocupant una 
parada que a més d‟haver-se-la fet nova de manera irregular no la pot ocupar perquè 
el dia que es va fer el canvi de parada això no va anar ni a ratificació al Ple ni tampoc 
es va portar en el Ple. 

Per tant en resum i com a mesura cautelar demanem, doncs, que la senyora Pilar 
Moreso que està ocupant aquesta parada, tanqui la parada fins que no es regularitzi la 
situació i és més com que el canvi de parada no s‟ha fet correctament, la parada que 
en aquests moments li pertoca a la senyora Pilar Moreso no és la 2, en la que està ara 
i la que s‟ha fet nova completament, sinó la 6 que és la que ocupava abans de fer el 
trasllat i que se li va atorgar en el Ple del 27 de març del 2007, eh!. Per tant els hi 
demanem que portin a terme aquesta mesura cautelar, que retirin aquest punt de 
l‟ordre del dia del Ple i que no es porti a aprovació aquest ordre del dia fins que tota 
aquesta situació estigui regularitzada. 

Alcalde: Ja! 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Sí 

Alcalde: el seu vot? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no el nostre vot evidentment davant de 
tot això és contrari 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovat per sis vots a favor i tres en contra 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, davant  

Alcalde: un, dos, tres, quatre, cinc 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, davant d‟aquestes irregularitats 

Alcalde: Ai!, perdó, tres en contra del Grup Municipal del PSC i cinc a favor del Grup 
Municipal de CIU. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: que acabem de posar de manifest 

Alcalde: Senyora Rosabel ja ha fet la seva intervenció, ja ha fet la seva intervenció per 
tant li agrairia que deixi continuar el Ple 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, el que si demanaríem, el que si 
demanaríem senyor Arnó 

Alcalde: Senyora Rosabel vostè ja ha tingut intervenció. Ja ha puntualitzat. Puntualitzi 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Vale. No, voldríem doncs, això que el senyor 
secretari ens fes un informe també amb tots aquests temes que acabem de... si, si un 
informe de legalitat i això es fa sovint, es fa sovint,eh!. 

A part de que consti en acta un informe de legalitat en el que es manifesti, doncs, el fet 
aquest de que la parada de la senyora Pilar Moreso en aquests moments està 
ocupada de manera irregular perquè el dia que es va fer aquest canvi de parada no es 
va portar a aprovació al Ple ni tan sols es va ratificar. Per tant si que voldríem que ens 
fes aquest informe. 

Secretari: Consta en acta la seva petició. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: A part de constar en acta li demanem si us 
plau que ens faci aquest informe. 
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Alcalde: Senyor secretari pot començar el punt següent que seria 

 

S‟incorpora al Ple el senyor Rusiñol 

 

2. EXP. 230/2005 – MERCAT MUNICIPAL – APROVACIÓ SI S’ESCAU 
DICTAMEN D’INICI PROCÉS DE LICITACIÓ DE LES PARADES P3-M3 I 
P6-M6. 

Alcalde: Com hem mencionat de fruites i verdures i activitat indeterminada. Senyor 
González, si us plau, gràcies. Senyor González, si us plau, no increpi al secretari. 

Alcalde: Senyor González no té la paraula. No té la paraula. 

Secretari: Simplement perquè s‟aclareixi el tema. Un moment, simplement perquè 
s‟aclareixi el tema l‟únic que dic. Vol deixar parlar senyor González?. Gràcies, doncs 
molt amable. 

L‟únic que he dit, l‟únic que he dit perquè ho sàpiguen és simplement, no m‟escolten, 
només he dit això. 

Alcalde: Molt bé, llegeixi, si us plau. 

Alcalde: Senyor González se‟l crida a l‟ordre per primera vegada. És capaç de 
mantenir una mica la compostura. Sí, gràcies. 

Regidor Miquel González: I vostè de deixar parlar? 

Alcalde: Senyor González l‟hem de tornar a cridar l‟ordre. L‟hem de tornar a cridar 
l‟ordre? 

Regidor Miquel González: Vostè ha de fer la seva feina, jo faig la meva 

Alcalde: Procedeixi senyor secretari 

Secretari: “””P3-M3 – Fruites i verdures, P6-M6 – Activitat indeterminada, si be 
condicionat a l‟aprovació definitiva””” 

Alcalde: Senyor González, senyor González, se‟l crida a l‟ordre per segona vegada 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: El que no podem entendre senyor Arnó 

Alcalde: Senyora Rosabel, no té la paraula 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, home! 

Alcalde: Senyor González vol fer el favor de deixar parlar? El secretari, si us plau, 
gràcies. 

Secretari: “””si be condicionat a l‟aprovació definitiva de la modificació dels annexos 
dels  Plecs de condicions per a la concessió de la utilització privativa de set parades 
de venda del Mercat d‟abastament Municipal. 
 
Els interessats hauran de presentar les seves sol·licituds amb la documentació a que 
fa referència els Plecs. 
El termini de presentació de les sol·licituds serà de 20 dies hàbils a comptar des de la 
seva publicació al BOP, conforme estableix l'art. 277.2 del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d'abril, que aprova el text refós de la Llei Municipal i de règim local de Catalunya, 
sens perjudici que s'ajorni si es presenten reclamacions al plec de condicions 
 
En el còmput del termini, el dissabte és hàbil, tret que sigui el darrer dia de presentació 
de les sol·licituds. En aquest cas, en que el darrer dia de la convocatòria sigui 
dissabte, s‟entendrà que finalitza el primer dia hàbil següent. 
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Segon 
Donar publicitat d‟aquesta licitació, mitjançant anunci al BOP, tauló d‟anuncis de 
l‟Ajuntament i al tauló d‟anuncis del Mercat Municipal. Així mateix es donarà publicitat 
d‟aquest acord, mitjançant el perfil del contractant de la  pàgina web de la corporació  
           “”” 

Alcalde: Molt bé, amb això iniciem la licitació de les dues parades que queden vacants 
en el Mercat Municipal a fi doncs, de tindre‟l el cent per cent en ple rendiment. 

Té la paraula 

Portaveu del Grup Municipal del PSC:  Bé, nosaltres com que és un punt que està 
estrictament vinculat amb el que hem explicat abans doncs de que aquesta modificació 
d‟aquestes parades no es va passar pel Ple és exactament el mateix, nosaltres el que 
demanem és que es retiri aquest punt de l‟ordre del dia i que es regularitzi la situació i 
un cop estigui regularitzada es torni a portar a aprovació. 

Això és el que demanem, perquè en aquest moment, vull dir, s‟estan fent, s‟estan 
donant a concessió unes parades amb uns canvis que en el seu moment no van ser 
aprovats pel Ple, per tant s‟estan fent, s‟estan fent unes irregularitats que pensem que 
s‟haurien d‟ajustar i el que no podem entendre, senyor Arnó, és que vostè no sigui 
capaç de respondre‟ns amb el tema de que li estem demanant que no es van fer 
correctament les coses de la parada de la seva esposa que aquest canvi no va ser, no 
es va fer de manera correcta i que sigui incapaç de prendre aquesta mesura cautelar 
de revisar a fons tota la documentació i després en tot cas prendre, prendre una 
decisió. 

Al contrari, el que fa és obviar el problema, una irregularitat molt gran que nosaltres 
acabem de posar sobre la taula, obvia aquesta irregularitat, fa com si no passés res i 
tira endavant. Per tant en relació a l‟altre punt, la veritat que ens quedem perplexos 
que sigui incapaç de considerar aquesta mesura cautelar que nosaltres li estem 
proposant pel fet de que s‟han fet les coses de manera irregular i en aquest punt que 
ens ocupa ara, doncs, també, dir que evidentment no podem votar a favor perquè com 
dèiem la modificació d‟aquestes set parades no es van fer pel Ple tal com s‟haurien 
d‟haver fet. 

Alcalde: Per tant queda aprovat per sis vots a favor del Grup Municipal de CIU i tres 
en contra del Grup Municipal del PSC. 

Passem al següent punt de l‟ordre del dia que és 

3. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, LICITACIÓ-CONCESSIÓ DELS MÒDULS 7 I 
8 DEL PARC MARAGALL 

Senyor secretari té la paraula: 

Secretari:  

“”” 

PRIMER.- Convocar licitació pública oberta, per la concessió de l’explotació dels mòduls números 7 i 8 del 
Parc Joan Maragall, DEDICAT A L’ACTIVITAT de Bar- Restaurant amb les limitacions temporals de 
l’Article 254 de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de Contractes del Sector Públic. 

SEGON.- Aprovar el plec de condicions administratives proposat i que s’acompanya als presents acords 
com annexe I. 
 
TERCER.- Acordar que, en tot el que no contradigui als presents acords, la referida concessió es regirà 
per el plec de condicions administratives que formen l'annexe i per la legislació de contractació de les 



AJUNTAMENT DE CALDES D‟ESTRAC                                                                 PLE 06/10 –- 21 de juny de 2010 18 

 

corporacions locals, contractació de les Administracions Públiques, Reglament d'Obres i Serveis i 
Reglament de béns de les Entitats Locals vigents a Catalunya. 
 

Alcalde: Molt bé. Aquí lo que donem és sortida al mòdul recentment adquirit pel propi 
Ajuntament el 7 i el 8 que ara és una sola concessió i per tant s‟obre licitació pública 
perquè en lliure concurrència pugui accedir tots aquells que en tinguin necessitat i 
creguin que poden desenvolupar una bona tasca. Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, doncs, com vostè acaba de corroborà 
aquí el que només es fa és la sortida del mòdul 7, 8 i obrir, doncs, la licitació pública, 
en cap moment, doncs, estan aprovant els tancaments dels mòduls en una pèrgola, 
eh!, per tant en cap moment s‟estan aprovant els tancaments d‟aquests dos mòduls ni 
tampoc els tancaments dels altres mòduls. 

Li diem perquè, clar, vostè el dia del Ple, ai! perdó, el dia de la Comissió Informativa 
ens va comentar, doncs que volien aprovar, eh! volien aprovar la licitació d‟aquests 
mòduls i a més a més doncs, treure ja el fet de poder cobrir amb pèrgoles aquests 
mòduls per tant de cobrir el que serien d‟alguna manera les terrasses, eh! i que a canvi 
d‟això, a canvi d‟això, doncs vostès donaven en aquests dos mòduls una concessió de 
dinou anys i escaig, tal com consta en aquí en el dictamen. 

Per tant si ara en aquest moment, no s‟està aprovant el tancament d‟aquests mòduls, 
eh! de la construcció, per dir-ho d‟una manera de la realització d‟aquestes pèrgoles de 
tancament del que serien les terrasses, no entenem perquè la concessió es fa a dinou 
anys i escaig, bé el correcte seria, doncs ara treure aquests dos mòduls a deu anys, 
no?, amb una clàusula que perllongués la concessió a vuit anys més en funció del 
tancament i que aquest tancament es fes quan el facin la resta de mòduls. 

I en canvi ens trobem que estan treien una concessió d‟uns mòduls a dinou anys i 
escaig, tal com diu el dictamen i que en cap moment s‟obliga a fer aquest tancament 
que segons vostès aquest tancament que s‟havia de fer ara, que havien de fer aquests 
dos mòduls ara era el que donava dret en els dos mòduls aquests a tenir una 
concessió de divuit anys i escaig, “bueno” dinou anys i escaig per tant pensem que el 
dictamen que es porta a aprovació no és correcte, que el dictamen hauria de 
contemplar en tot cas no aquesta concessió a dinou anys i escaig, sinó la concessió a 
deu anys amb una clàusula que digués que en el moment que aquests dos mòduls 
facin aquest tancament quedarà prorrogada a vuit anys més. 

Perquè clar en aquest moment el que s‟està aprovant en aquí és una concessió d‟un 
mòdul amb dinou anys i pico de concessió sense cap mena de punt que obligui, doncs, 
a construir aquest o a fer aquest tancament d‟aquestes pèrgoles que segons vostès 
era el que justificava que tinguessin la concessió a dinou anys i mig. Per tant els hi 
demanaríem que canviessin la concessió i que la posessin com els hi diem nosaltres a 
deu anys amb una clàusula que digui que en el moment que facin el tancament es 
podrà prorrogar a vuit anys més. 

Alcalde: Ho poden introduir en el període al·legatori. El seu vot? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Doncs, el nostre vot, a veiam, el que li 
demanen és que retirin aquest punt de l‟ordre del dia perquè clar, en aquí estan 
portant a aprovació un dictamen que és incorrecte, o sigui, estan fent, estan donant 
una concessió a les persones que agafin aquests mòduls a dinou anys i escaig sense 
cap motiu que justifiqui aquests dinou anys i per tant creant un greuge, creant un 
greuge amb la resta de gent que té concessions en els mòduls del parc Maragall 
perquè a aquesta gents se‟ls hi acabarà la concessió i en aquests moments doncs, es 
trobaran que després se‟ls hi farà una renovació a deu anys i en canvi aquest té una 
concessió a dinou anys i escaig sense cap obligació d‟haver de fer el tancament, 
voldríem que ens ho justifiqués tot això? 
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Alcalde: Sí es llegeix bé el plec de clàusules veurà que hi ha un punt en el qual 
s‟obliga en cas de que el reste de mòduls facin el tancament, s‟obliga a realitzar-lo. Per 
tant aquí té la justificació  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, no senyor Arnó perdoni que 
discrepem, aquí hi ha una clàusula, eh!, aquí hi ha una clàusula que diu: 

”Així mateix el concessionari restarà obligat a la instal·lació, a les seves expenses i amb total indemnitat 
per l’Ajuntament, d’una pèrgola segons el projecte que pugui aprovar-se en el seu moment per la resta de 
mòduls del parc Joan Maragall i serveis tècnics d’aquest Ajuntament”. 

Alcalde: Ho diu clar, no? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, però i si no es fa?, i si no es fa aquest 
tancament?. Clar, dinou anys si aquest tancament no s‟arriba a fer, aquesta persona té 
una concessió per dinou anys, el correcte seria el que li diem nosaltres. Posar la 
concessió a deu anys i en el moment que els altres mòduls facin el tancament posar la 
concessió amb una pròrroga de vuit anys. Així quedarien tots els mòduls equiparats 
amb les mateixes condicions, en aquests moments vostè està donant unes condicions 
de facilitat, en front..., a les persones que agafaran aquesta concessió, en front de la 
gent que té actualment les altres concessions del mòdul del Parc Maragall. 

Alcalde: Bé, el seu vot? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Nosaltres ja li dic, li demanem, si us plau, que 
ho retiri del Ple, no ho vol retirar del Ple? 

Alcalde: Ja ho ha demanat, ja ho ha demanat, però, el seu vot si us plau? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: El nostre vot, doncs, en aquest moment..., en 
aquest cas serà contrari 

Alcalde: Perfecte 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: el que no podem permetre  

Alcalde: Doncs, queda aprovat per sis vots a favor del Grup Municipal de CIU i tres en 
contra del Grup Municipal del PSC. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC:   és que hi hagin aquests greuges 

Alcalde: Passem al punt següent de l‟ordre del dia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: i que un dictamen estigui portat tan malament  
com s‟ha portat aquest dictamen 

Alcalde: Si, si. Adscripció dels edificis   

Portaveu del Grup Municipal del PSC: és incapaç de rectificar les coses 

Alcalde: municipals a l‟empresa pública Caldes XXI 

Portaveu del Grup Municipal del PSC:  o donar una explicació senyor Arnó? 

Alcalde: per la producció de les energies renovables 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Donar una explicació  

Alcalde: Aprovació si s‟escau del dictamen d‟adscripció. Senyor secretari té la 
paraula. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Increïble 
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4. EXP.52/2010 - ADSCRIPCIÓ EDIFICIS MUNICIPALS A EPEL CALDES 
XXI PER PRODUCCIÓ ENERGIES RENOVABLES. APROVACIÓ SI 
S’ESCAU, DICTAMEN D’ADSCRIPCIÓ. 

Secretari:  

“”” 

Primer - Adscriure a la l‟ Entitat Pública Empresarial Local “CALDES XXI”, les 
finques següents : 
 

1. Edifici Ajuntament 
2. Banys Termals 
3. Safareig municipal 
4. Escola bressol 
5. Escola CEIP 
6. Local de Promoció Econòmica 
7. Biblioteca Municipal 
8. Poliesportiu municipal – Casal de Joves 
9. Mòduls parc Joan Maragall 
10. Magatzem brigada 
11. Antic Escorxador 
12. Vivenda c/. Mercè Num. 10 
13. Vivenda c/. Mercè Num. 20  
14. Mercat Municipal. 
15. Edificis situats dins del recinte del Parc de Can Montanya. 
16. Caseta dels Bonsais. 
17. Magatzem Escales del Fondo. 

 
per tal que, en concordança amb el seu objecte social, directament o per mitja 
de tercers,  pugui procedir a la construcció i explotació de diferents sistemes de 
producció d‟energies renovables .  
 
Segon - Comunicar aquests acords al President de l‟ Entitat Pública 
Empresarial Local “CALDES XXI”. 
 
L‟Ajuntament Ple, tanmateix, amb superior criteri acordarà el que consideri mes 
adient. 
            “”” 

Alcalde: En definitiva el que es tracta és d‟assignar tots els sostres municipals a 
l‟entitat pública empresarial local que en converses ja amb la Diputació de Barcelona, 
doncs s‟està..., es tramitaria uns préstecs en forma de rènting a través del Banc 
Central d‟Inversions Europeu en el qual recentment la pròpia Diputació ha signat un 
conveni, el primer conveni per 500 milions d‟euros i per tant estaríem disposats a cedir 
aquests sostres a fi d‟iniciar tràmits per la gestió de fotovoltaiques i tèrmiques 
òbviament, però sobretot de fotovoltaiques per generar activitat econòmica en el 
municipi, tindre uns ingressos addicionals. Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, nosaltres en aquest punt si que volem 
deixar constància que estem d‟acord i a favor de les energies renovables, pensem que 
cal aconseguir una major sensibilització per part de tots i fomentar evidentment la 
producció i l‟ús d‟energies renovables i sostenibles tan entre els ciutadans com les 
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administracions de les empreses privades, però evidentment no podem estar d‟acord 
com de moment, no?, s‟està portant tot aquest tema aquí a Caldes. 

Pensem per un costat que s‟ha de fer d‟una manera rigorosa i seriosa, que no es pot 
posar en perill el futur de Caldes i per l‟altre que aquesta aposta no ha de deixar una 
deixadesa o abandó en altres accions i intervencions del municipi. 

En relació al que li comentàvem ara de que s‟ha de fer d‟una manera rigorosa i seriosa 
i que no es pot posar en perill el futur de Caldes, els hi hem de dir que no podem estar 
d‟acord amb com s‟ha gestionat i aconseguit el crèdit dels dos milions d‟euros per 
finançar el pàrking fotovoltaic de la Nacional II. 

Aquí pensem que ens estem jugant el futur del nostre municipi i no podem estar, com li 
dic, en absolut d‟acord de com s‟ha gestionat aquest tema. 

Una de les condicions que posava el Ministeri és que l‟Ajuntament havia de justificar 
que hi havia un privat que com a mínim hagués invertit en el municipi i en finalitats 
turístiques el 30 % del valor del crèdit demanat i aquesta inversió vostès la van 
justificar al·legant que els apartaments que s‟estan fent a Can Soler eren apartaments 
turístics i com si ja estiguessin fets. 

És a dir, en el recurs que van presentar al Ministeri d‟Indústria i Turisme després que 
la primera vegada se‟ls hi denegués, eh!, el que van fer és que el privat demanés una 
llicència d‟activitats per apartaments turístics, que l‟empresa Mirpe sol·licités el registre 
de la marca Santa Romana Parc, per a serveis de restauració i hostalatge temporal. 
Una llicència d‟activitats que encara està en tramitació. 

Per tant vostè sap perfectament, senyor Arnó, que de moment ni estan fets, ni són 
turístics, eh! i així ho va justificar amb el greu perill que si d‟aquí a quatre anys aquests 
apartaments suposadament turístics no són una realitat, per tant, s‟incompleix el que 
vostè a justificat l‟Ajuntament tindrà l‟obligació, perquè així, ho requeria el Ministeri a 
tornar els 2.000.000 d‟euros més l‟interès legal del diner i només tindrà sis mesos des 
de que es dicti l‟acord del Ministeri d‟iniciació del procediment per tant s‟està posant en 
perill el futur econòmic de l‟Ajuntament de Caldes. 

Per tant nosaltres no podem estar d‟acord en com s‟està gestionant tot aquest tema 
del tema de les plaques fotovoltaiques i l‟energia alternativa tot i que evidentment ja li 
hem dit al principi si que estàvem d‟acord i a favor d‟aquest tipus d‟energia. 

A part, a part que tornant en aquest tema perquè es vegi que evidentment la gestió 
que s‟està fent sobre el tema de la gestió d‟aconseguir, doncs, això i gestionar 
energies renovables a part els diners que vostès van aconseguir, aquests 2.000.000 
d‟euros no els han destinat a cap infraestructura turística, sinó que els han destinat al 
finançament d‟una horta solar, és a dir, a les plaques fotovoltaiques de la Nacional II 
adjudicada a l‟empresa Match Terra. 

Una horta solar que poc té a veure en una infraestructura turística que posicioni a 
Caldes en un lloc competitiu que ens permeti afrontar el futur en garantia, una horta 
solar que no beneficiarà al poble a nivell turístic, sinó que l‟única persona que 
beneficiarà serà l‟empresa Match Energia que és la que fa l‟horta, perquè evidentment 
no ens a situarà com una infraestructura turística de primer ordre. 

A més segons els números que vostès van presentar i segons el pressupost del 2010, 
des del mes d‟abril aquesta horta solar havia d‟estar acabada i havien d‟estar facturant 
i de moment encara no s‟està facturant res i ni tan sols l‟horta està connectada. 

Per tant totalment en desacord com s‟ha gestionat tot aquest tema sota l‟aparença 
d‟apostar per les energies renovables i per l‟altre costat també com els hi hem dit 
pensem que aquesta aposta que fan per les energies renovables no ha de deixar en 
una deixadesa o abandó altres accions i intervencions del municipi. 
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Per tant doncs, en aquí tampoc podem estar d‟acord amb el fet que s‟hagin gastat els 
diners del FEIL, el Fons Estatal d‟Inversió del 2009, uns diners extres, i que a més a 
més van venir del Govern central per posar unes plaques solars al sostre del CEIP 
Sagrada Família, quan l‟escola té moltes altres necessitats molt més urgents, com per 
exemple el fet del tancament d‟alumini de totes les portes i finestres, per posar un 
exemple. 

A més doncs a molts carrers del poble que estan mal mesos i en condicions pèssimes 
i que pensem que seria molt més raonable invertir i preocupar-se de tots aquests 
carrers que no anant posant plaques a sobre dels sostres en aquest cas, doncs, els 
edificis municipals. 

Per tant davant de tota l‟experiència que tenim de com han gestionat el tema de la 
construcció i explotació dels sistemes de producció d‟energies renovables no podem 
votar a favor i ens veiem doncs obligats a abstenir-nos. 

Alcalde: Ens pot recordar de que estàvem parlant, si us plau? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Sí, estàvem parlant del tema de la gestió 
d‟energies renovables. 

Alcalde: Bé, el motiu del dictamen en sembla que era l‟adscripció de sostres. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: “Bueno”, l‟adscripció de sostres precisament 
per poder-hi, doncs, gestionar tot el que serien infraestructures vinculades amb les 
energies renovables. 

Nosaltres el que hem volgut fer és posar un exemple, d‟una infraestructura que s‟ha 
gestionat precisament amb energies renovables perquè es vegi com s‟ha gestionat 
aquest tema i que per tant ens fa molta por, molta por que en un futur tots aquests 
sostres dels edificis municipals que acabaran amb plaques fotovoltaiques a dalt del 
sostre , el que és la gestió, es gestioni com s‟ha gestionat aquest tema. 

Per tant nosaltres justifiquem la nostra intervenció a l‟hora d‟explicar tot això és la 
justificació de perquè ens hem d‟abstindre perquè no s‟ha gestionat correctament i 
s‟està posant al municipi en un risc econòmic, s‟està posant el futur del municipi en risc 
i això és precisament el que hem volgut retransmetre, que la gestió que s‟ha fet amb 
una de les infraestructures que ja té plaques fotovoltaiques no s‟ha fet correctament i 
que per tant ens preocupa, ens preocupa que en un futur tots els sostres dels diferents 
edificis municipals puguin veure‟s gestionats d‟aquesta manera. 

Alcalde: Per cert, no s‟hauria d‟abstenir vostè en aquest punt? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Abstenir-me jo? 

Alcalde: O absentar-se de la sala!. La vivenda del carrer Mercè número 10 no l‟ocupa 
un familiar seu? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: A veiam, això si que no té res a veure amb el 
que vostè està dient. 

Alcalde: Ah, no? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Vull dir. Perquè no  

Alcalde: No, no, vull dir perquè seguint la lògica del mercat 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No té res a veure, quin benefici treu la 
persona que ocupa. El familiar que ocupa la casa aquesta quin benefici treu? 

Alcalde: Home, de moment el benefici 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: És un tema  

Alcalde: d‟estar-hi de forma gratuïta  
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: Miri, senyor Arnó  

Alcalde: Jo li pregunto perquè seguint la mateixa lògica que fem servir en el mercat. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, no, no, no hi ha cap benefici. 

Alcalde: Vale, vale! 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: I amb el tema d‟això de la gratuïtat, eh!, com 
que vostè treu aquí coses que es poden mal interpretar o que vol que es mal 
interpretin, eh!. Si que m‟agradaria deixar clar com està el tema de la vivenda del 
carrer de la Mercè perquè vostè aquí està posant coses sobre la taula que donen peu 
a tota una sèrie de tergiversacions i de males interpretacions i li vull fer memòria, li vull 
fer memòria la persona que ocupa la vivenda del carrer Mercè número 10, en quines 
condicions hi està. 

Aquesta persona va prendre possessió de la plaça de mestre de Caldes, obtinguda en 
propietat per un concurs de trasllat el 1968. En aquell temps, eh!, la població de 
Caldes estava catalogada en menys de 2.000 habitants i els ajuntaments 
proporcionaven casa-habitació als mestres com un incentiu, eh!, perquè els mestres 
sense aquest incentiu no demanaven aquestes poblacions tan petites per exercici de 
la seva professió. 

L‟any 1968 pren doncs possessió de la plaça la senyora Montserrat Monsant, mestre i 
entra a viure a la casa del carrer de la Mercè número 10 de la vila. A l‟any 1992 
després d‟exercir doncs com a mestre durant tots aquests anys a Caldes pròxima a la 
jubilació de la seva professió i conscient que ha de desocupar la casa, la senyora 
Montserrat proposa a l‟Ajuntament li cedeixin la casa pagant arrendament. 

A l‟any 1993 data de la jubilació d‟aquesta persona l‟Ajuntament diu a la senyora 
Montserrat Monsant ompli una instància sol·licitant l‟arrendament, el 1994 per acord de 
Ple la instància s‟aprova i li recordo que Convergència i Unió també va votar a favor, 
per unanimitat. S‟aprova per unanimitat i es comença a cobrar un lloguer de 30.000 
pessetes al mes, el preu normal d‟aquella època. 

El contracte és un contracte per quatre anys, renovable, eh!. L‟any 1998 es fa una 
pròrroga de lloguer per tres anys més, augmenta el lloguer a més del tant per cent 
marcat per la llei a 52.822 pessetes en concepte de factures d‟obres de casa, de la 
casa. El rebut quantitat en augment van incrementant-se considerablement des del 
1994 i els últims eren pel voltant d‟unes 45.000 pessetes al mes. 

A l‟any 2002 la Generalitat comunica a l‟Ajuntament que no pot cobrar aquest lloguer, 
en vista d‟això es comunica a la interessada que l‟Ajuntament acorda deixar sense 
efecte la contractació d‟arrendament subscrit amb la senyora mestre. Per tant deixen 
sense efecte el lloguer en espera d‟aconteixaments esperant la resolució de les 
antigues lleis que regulen les cases-habitacions dels mestres a tot l‟Estat espanyol. 

I així és com estan les coses senyor Arnó. Així és com estan les coses. Vull dir que no 
vingui a dir i a donar peu a interpretacions de coses que no són. 

Alcalde: Bé, que jo sàpiga no he dit res que no fos, vostè m‟acaba de confirmar, 
doncs, que no hi ha lloguer i per tant una cessió gratuïta. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Que no hi ha lloguer perquè estant pendents 
d‟aquesta resolució. 

Alcalde: Sí, sí. Doncs, bé, vale, vale 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: I no té res a veure, no té res a veure. El que 
vostè vol confondre a la ciutadania amb el tema aquest de que li puguin col·locar en a 
la vivenda número 10 unes plaques fotovoltaiques. En absolut, res a veure. 

Alcalde: Molt bé. Doncs així no s‟ha d‟absentar. Vale, doncs, el seu vot? 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: El nostre vot ja li hem dit és abstenció. 

Alcalde: Bé, doncs queda aprovat per sis a favor del Grup Municipal de CIU i tres 
abstencions del Grup Municipal del PSC. Passem al següent punt que és la 

5. RATIFICACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ACORD DE LA JUNTA DE GOVERN 
DE DATA 19 D’ABRIL DE 2010. 

Alcalde: El secretari té la paraula 

Secretari:  

“”” 

PRIMER: Adjudicar definitivament el contracte de prestació de serveis de gestió 

interessada i explotació de la piscina coberta i gimnàs municipal, rocòdrom i bar–

restaurant situat a la zona esportiva municipal, a l‟empresa SIGE 2005 S.L. a la vista 

de la proposta feta per la Mesa de contractació. 

SEGON: Procedir a formalitzar el corresponent contracte tenint en compte que tant els 

plecs de clàusules tècniques i administratives, com la pròpia oferta feta per l‟empresa 

SIGE 2005 S.L. formen part integrant del contracte. 

TERCER: Ratificar el present acord en la següent sessió plenària que celebri aquest 

ajuntament. 

QUART: Donar trasllat del present acord a l‟empresa SIGE 2005 S.L. a la Regidoria 

d‟Esports, a Secretaria, al Departament d‟Intervenció-Tresoreria i els SSTT municipals. 

... 

PRIMER: Ratificar l‟acord pres per la Junta de Govern Local en data 19 d‟abril 

(l’acabo de llegir) de 2010 i que abans s‟ha transcrit de forma literal. 

SEGON: Facultar al Sr. Alcalde perquè signi tota aquella documentació que 

sigui necessària. 

TERCER: Donar trasllat del present acord a la regidoria d‟Esport i a l‟empresa 

concessionària. 

            “”” 

 

Alcalde: Molt bé, en definitiva és ratificar un acord de Junta de Govern que és la 
concessió del poliesportiu, “bueno” de la zona del rocòdrom, piscina municipal, bar-
restaurant i gimnàs quedant al marge el propi poliesportiu municipal i els nous esplais. 
Té la paraula. 

Regidor Pedro Cano: Bona nit a tothom, jo vull declarar una vegada més el nostre 
absolut desacord amb el tema de la concessió de la gestió del gimnàs, la piscina, el 
rocòdrom i el bar municipal amb una empresa privada. 

Ho considerem una gran equivocació i la nostra aposta continua sent la gestió 
municipal directa. 

Sembla mentida que després de recuperar judicialment les instal·lacions per la gestió 
municipal i després de parlar i parlar de la gratuïtat dels serveis esportius i de la 
defensa a les entitats. 
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Després de tres anys de no dinamitzar el gimnàs de cap manera i que després de 
gastar-se 200.000 euros el FEIL en la piscina i el rocòdrom finalment ho posin tot en 
mans de la gestió privada. 

En l‟aprovació definitiva d‟aquesta concessió, una vegada més el govern municipal a 
incomplert una de les seves promeses, esport municipal gratuït per tots els ciutadans 
de Caldes, perquè el ciutadà deien no té perquè pagar dues vegades un servei 
municipal. 

Amb la gestió privada pagarem no dues vegades, si no més, els serveis del 
poliesportiu, pagarem amb els nostres impostos, pagarem la quota que marqui 
l‟empresa privada gestora amb la qual cosa ja no hi haurà esport gratuït per a tothom, 
hi haurà esport per qui pugui pagar la quota mensual i segons el plec de clàusules la 
concessionària i/o l‟Ajuntament pagaran els imports econòmics acordats, la inversió i 
les despeses ordinàries amb la qual cosa tornarem a pagar. 

En resum una vegada més s‟han tornat a posar els interessos privats per sobre els 
interessos col·lectius dels ciutadans i de les entitats del poble. Guanya la gestora 
privada, perden els ciutadans, perden les entitats i perd Caldes. A més hi ha una cosa 
molt important que volia fer constar i és que durant tota aquesta passada setmana 
reiteradament de paraula i el divendres per escrit vam demanar informació sobre la 
situació de la hipoteca que existia sobre la concessió del poliesportiu i no se‟ns va 
proporcionar. 

Pensem que és una qüestió molt important i que no es pot deixar d‟aclarir. Això per 
una banda. Davant d‟aquesta situació, “pues” nosaltres també hem fet les nostres 
consultes, volem primer que vostè, si us plau, ens contesti com està el tema aquest. 

Alcalde: De quina hipoteca em parla? 

Regidor Pedro Cano: Parlo d‟aquesta hipoteca d‟aquesta concessió que existia 
antigament, una hipoteca que va ser concedida per Caixa Laietana. 

Alcalde: En aquí? 

Regidor Pedro Cano: En el concessionari i avalada per l‟Ajuntament 

Alcalde: Avalada per l‟Ajuntament? 

Regidor Pedro Cano: Sí 

Alcalde: On ho ha vist vostè que estigués avalada per l‟Ajuntament? 

Regidor Pedro Cano: Home 

Alcalde: L‟Ajuntament no té constància de cap hipoteca. Es refereix a la hipoteca de la 
cunyada del senyor González. És a aquesta hipoteca, es refereix a aquesta? 

Regidor Pedro Cano: Em refereixo no a la hipoteca de la cunyada del senyor 
González que deu tenir com a persona lliure i ciutadana d‟un país europeu les 
hipoteques que vulgui  

Alcalde: Sí, sí. 

Regidor Pedro Cano: M‟estic referint a la hipoteca que hi havia i que no sé si hi ha i 
això és el que pregunto si encara existeix i que teòricament l‟Ajuntament és 
responsable d‟aquesta hipoteca. 

Alcalde: Escolti‟m vostè  

Regidor Pedro Cano: Jo demano que m‟ho aclareixi 

Alcalde: Jo li aclareixo. Que jo sàpiga l‟Ajuntament no té constància de cap hipoteca, 
ni ratificada, ni presa coneixement, en tot cas hi havia una hipoteca com repeteixo en 
els concessionaris en el qual 66 % era de la cunyada del senyor González i un altre 34 
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% era l‟altre concessionari. Que han de respondre de forma personal al front com 
qualsevol dels presents que tingui hipoteca. Miri, és que si tanquen els micròfons 
segur que no hi haurà reverberació. Gràcies. 

Doncs que hauran de respondre i hauran de respondre de forma particular. 
L‟Ajuntament no té constància de cap hipoteca i com vostè suposo que mirant pel bé 
públic no pretendrà que tots els presents ens fem càrrec d‟una hipoteca particular. Oi 
que no? 

Regidor Pedro Cano: No, no. jo li dic perquè clar jo llegeixo el que els nostres 
assessors legals ens han passat. Diuen: “L‟escrit del jutjat. L‟Ajuntament surt com a 
part demandada en el procediment d‟execució hipotecària, és normal tenint en compte 
que és una hipoteca sobre una concessió administrativa del servei públic. 
L‟Ajuntament ha de fer valer, etc. etc. Jo per això ho preguntava. 

Alcalde: Sí, però vostè sabrà. Miri, l‟article 107.6 del Decret 8 de febrer de 1946 de 
Llei hipotecària estableix que “Podrán también hipotecarse: Las concesiones 
administrativas de minas, ferrocarriles, canales, puentes y otras obras destinadas al 

servicio público, …, quedando pendiente la hipoteca, …,, de la resolución del 
derecho del concesionario. 

L‟article 175.3 del Decret 14 de febrer del „47 que s‟aprova el Reglament hipotecari 
estableix que la cancel·lació de les hipoteques com a ens que ens ocupa estableix que 
“Las inscripciones de hipotecas constituidas sobre obras destinadas al servicio público, 
cuya explotación conceda el Gobierno y que estén directa y exclusivamente afectas al 
referido servicio, se cancelarán, si se declarase resuelto el derecho del concesionario, 
en virtud del mismo título en que se haga constar esa extinción y del documento que 
acredite haberse consignado en debida forma, para atender al pago de los créditos 
hipotecarios inscritos, el importe de la indemnización que en su caso deba percibir el 
concesionario”. 

Queda clar que el concessionari podia constituir una hipoteca sobre la concessió però 
tal com és a veure a tenor de l‟article i d‟acord amb el Ple amb l‟acord de Ple del 7 de 
juliol de 2004 es va fer una autorització que deia: “La obligació que l’adjudicatari de la 
mateixa cas de la seva execució compleixi les condicions necessàries per a ser 
concessionari i assumeixi i subrogui totes les obligacions i garanties del concessionari 
inclòs els avals assumits per aquest Ajuntament davant l’Ajuntament de Caldes. Una 
vegada constituïda la hipoteca caldrà que el termini màxim d’un mes a aportar a 
aquest Ajuntament còpia autèntica de l’escriptura de constitució de la hipoteca original 
de la mateixa perquè s’autentifiqui davant de la secretaria”. 

Això no es va fer, per tant, evidentment l‟Ajuntament i per tant tots els veïns no tenen 
perquè fer-se càrrec de cap hipoteca de cap particular. Per molt cunyat que siguem. 
Llavors com vostè comprendrà l‟Ajuntament no té constància oficial de cap hipoteca i 
cada pal haurà d‟aguantar la seva vela, òbviament. 

Però permeti‟m també que li digui que deia la seva companya. 

“Volem informar, i això era en data 15 de gener del 2008 quan vem ocupar el 
poliesportiu, és a dir, quan es va extingir la concessió, volem informar, tal com hem fet 
sempre quina hauria estat la nostra posició davant d’aquesta situació, dèiem, d‟ocupar 
el poliesportiu i rescindir la concessió. Negociar amb el concessionari i arribar a un 
acord amb ells, sempre garantint la qualitat del servei. Pensem que hauríem arribat a 
un acord amb ells, pensem que hauríem sigut capaços de renegociar la concessió, 
renegociar la concessió tal com teníem intenció de fer si no hi haguessin hagut les 
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eleccions pel mig. Per tant, o una de dues o el seu discurs és autista i per tant 
l‟interpreta vostè o primer valdria la pena que es posés d‟acord amb els seus 
companys. Si us plau, gràcies. Es posés d‟acord amb els seus companys ja que són 
dos discursos diferents. 

Regidor Pedro Cano: No, no 

Alcalde: El 15 de gener del 2008 es deia que tenien intenció si no hi haguessin hagut 
eleccions evidentment de continuar amb aquest concessionari i ara avui ens està dient 
no a la concessió. Això no ens ho podem prendre massa seriosament això. 

Regidor Pedro Cano: Bé, jo li pregaria una cosa en primer lloc, una miqueta, ja que 
és vostè el president de la corporació, una miqueta de bona educació i de deixar els 
insults a banda, eh! 

Regidor Pedro Cano: Estic parlant amb ell perdoni, amb vostè no estic parlant, quan, 
quan... si vol parlar, parli després 

Alcalde: si us plau, si us plau! 

Regidor Pedro Cano: és un símbol de democràcia 

Alcalde: Gràcies 

Regidor Pedro Cano: Gràcies. Jo, a veure, jo evidentment no sé que interpreta vostè 
com deia abans el senyor secretari la interpretació és lliure però la gent té prou criteri 
com per interpretar per si mateixa i crec que aquí avui s‟està donant un exemple de 
com són les coses en aquest consistori i com està el poble. 

Per altra banda li torno a reiterar jo mai, mai, he utilitzat contra vostè un insult, espero 
que sigui l‟última vegada  

Alcalde: Dispensi 

Regidor Pedro Cano: No, no 

Alcalde: si ho he fet em podrà dir quin ha sigut? Perquè no en sóc conscient. 

Regidor Pedro Cano: ho sento molt, ho sento molt  

Alcalde: Dispensi, quan 

Regidor Pedro Cano: ni el meu discurs és autista 

Alcalde: Permeti‟m, permeti‟m 

Regidor Pedro Cano:ni el meu discurs és autista  

Alcalde:   quan es parla d‟autisme 

Regidor Pedro Cano: és que depèn de la interpretació de la persona potser, eh!. Del 
receptor, no de l‟emissor. 

Alcalde: doncs, escolti, permeti‟m, permeti‟m. 

Regidor Pedro Cano: Per favor 

Alcalde: Li prego disculpes si vostè s‟ha sentit ofès en aquesta paraula 

Regidor Pedro Cano: No, no, no, no 

Alcalde: però, no. És a dir, quan 

Regidor Pedro Cano: La utilització de la paraula, eh!. No de la paraula en sí perquè 
autista per si mateix no és un insult. És la forma d‟utilitzar la paraula. 

Alcalde: És a dir, pretenia dir-li un discurs independent 
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Regidor Pedro Cano: ya, ya 

Alcalde: i a la qual no té connexió gens ni mica 

Regidor Pedro Cano: “Bueno” 

Alcalde:  amb la resta dels seus companys 

Regidor Pedro Cano: Accepto les seves disculpes si és que es vol disculpar i 
continuo. 

Bé, jo la meva línia sempre ha sigut molt clara amb aquest sentit. Vull dir, jo sempre he 
dit el mateix, interpreto del que vostè m‟està dient, d‟això de negociar, tal i qual, etc, 
etc. 

La nostra intenció en aquell moment, evidentment, era negociar per recuperar la gestió 
municipal de les instal·lacions evidentíssimament potser aquí la interpretació és la que 
falla. No la emissió, vull dir, eh?, la recepció. 

Alcalde: Van votar en contra de recupera la instal·lació, eh? 

Regidor Pedro Cano: Jo? 

Alcalde: Si 

Regidor Pedro Cano: Jo, no 

Alcalde: “Bueno”, el seu grup. Escolti‟m vostè forma part d‟un grup 

Regidor Pedro Cano: Però perdoni, vostè m‟està dient a mi autista no al meu grup 

Alcalde: Vale, vale, d‟acord 

Regidor Pedro Cano: Perdoni, eh!, a veure si ens aclarim i no manipulem tant perquè 
torno a dir la gent té criteri per veure que és el que es diu i com es diu, eh!. Bé, i 
tornant a lo d‟abans també és un intent evidentment de que la gent es dispersi, no?, i 
que de tot el que abans, doncs, aquí s‟ha parlat sobre el tema d‟estar en contra de la 
concessió a una entitat privada pues queda una miqueta esvaït, no?. 

Però torno a reiterar-me i ho faig una altra vegada amb força. Penso que és una 
equivocació, penso que una altra equivocació ha sigut moltes vegades no tenir en 
compte, no tenir en compte les opinions i les aportacions que es podien haver fet des 
de l‟oposició i potser no hauríem arribat aquest punt. 

Tan de bo pel bé del poble tot surti bé, jo torno a reiterar que nosaltres pensem que és 
una equivocació molt greu en un poble com aquest posar en mans privades la 
concessió de gran part de la zona esportiva municipal. Per la qual cosa, “pués”, no sé, 
esperaré si al meu oponent de l‟oposició vol dir alguna cosa per després 

Alcalde: Bé, doncs el seu vot si us plau? 

Regidor Pedro Cano: El nostre vot, evidentment, és en contra 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovat i ratificat per sis vots a favor del Grup Municipal 
de CIU i tres en contra del Grup Municipal del PSC. 

Passem al següent punt de l‟ordre del dia que és 

6. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA CREACIÓ DE LA SEU 
ELECTRÒNICA DE L’AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC. 

Alcalde: Té la paraula el senyor secretari 

Secretari:  

“”” 
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Crear la Seu Electrònica de l‟Ajuntament de Caldes d‟Estrac en la direcció 

electrònica www.gestiona.espublico.com. La titularitat, gestió i administració 

correspon a l‟Ajuntament de Caldes d‟Estrac. Es complirà amb els requisits 

establerts en l‟Annex I, el qual s‟integra i forma part del present acord. 

SEGON: Un cop estigui implantat el sistema es farà públic a través de la web 

municipal el catàleg de tràmits que podran realitzar els ciutadans i ciutadanes, 

per mitjans electrònics davant d‟aquest Ajuntament. 

TERCER: Establir que la publicació d‟actes i comunicacions que, per 

disposicions legals o reglamentària s‟hagin de publicar en el tauler d‟anuncis es 

complementaran amb la seva publicació en el tauler d‟anuncis electrònic inclòs 

en la Seu Electrònica, sense perjudici de que pugui ser substituïda l‟esmentada 

publicació, en els casos en que així es determini. 

No obstant el ple de la corporació amb el seu superior criteri decidirà allò que 

cregui més oportú. 

            “”” 

Alcalde: Es tracta de modernitzar els accessos municipals a través de sistemes 
electrònics i per tant això juntament amb el punt següent que és la creació de 
l‟ordenança reguladora, és a dir, no és altra cosa que una ordenança que reguli el 
funcionament precisament d‟això de la seu electrònica ens permetrà doncs disposar 
d‟una eina més eficaç cara el ciutadà. Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, el nostre vot, doncs serà favorable donat 
que la Llei de 11/2007, d‟accés electrònic als ciutadans als serveis públics reconeix als 
ciutadans el dret de relacionar-se electrònicament amb les administracions públiques i 
posa la data a partir del 31 de desembre del 2009 de que tot això comenci a tirar-se 
endavant. Pensant doncs que aquesta aposta en general per accedir a l‟administració 
pública ha de permetre, doncs, com bé deia vostè senyor Arnó agilitzar els tràmits i per 
tant el nostre vot com li deia al principi serà favorable. 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovat per unanimitat. 

El següent punt de l‟ordre del dia seria 

7. APROVACIÓ INICIAL, SI S’ESCAU, DE L’ORDENANÇA REGULADORA 
DE LA CREACIÓ I FUNCIONAMENT DEL REGISTRE ELECTRÒNIC 
MUNICIPAL. 

Secretari: 

“”” 

Aprovar inicialment l‟Ordenança Reguladora de creació i funcionament del 

registre electrònic municipal. 

SEGON: Publicar l‟Ordenança aprovada de forma íntegra al BOP de Barcelona 

per un període de 30 dies per tal que les persones interessades puguin realitzar 

les al·legacions que creguin oportunes posat aquest termini sense que s‟hagin 

produït al·legacions, s‟entendrà l‟acord aprovat definitivament. 

TERCER: Donar trasllat del present acord al BOP de Barcelona. 

http://www.gestiona.espublico.com/


AJUNTAMENT DE CALDES D‟ESTRAC                                                                 PLE 06/10 –- 21 de juny de 2010 30 

 

            “”” 

Alcalde: Molt bé, moltes gràcies. Com li he dit abans és de, bé, la conseqüència de la 
seu electrònica per tant ens cal una ordenança que reguli el funcionament d‟aquest 
sistema i per això s‟ha de crear i la portem a aprovació avui. 

Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, nosaltres és un punt doncs, que està 
estrictament vinculat amb l‟altre ja hem explicat els motius, doncs, perquè el nostre vot 
serà favorable i evidentment, doncs, aquest punt també serà favorable. 

Alcalde: Molt bé, doncs, passem al següent punt de l‟ordre del dia que seria queda 
aprovat per unanimitat 

8. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA VOLUNTAT DE CONSTITUCIÓ DE 
L’AGRUPACIÓ DE LA SECRETARIA DE JUTJAT DE PAU DELS 
MUNICIPIS DE CALDES D’ESTRAC I SANT VICENÇ DE MONTALT 

Secretari:  

“”” 

Aprovar la constitució de l‟agrupació de la secretaria dels jutjats de pau de 

Caldes d‟Estrac i de Sant Vicenç de Montalt. 

SEGON: La seu d‟aquesta agrupació de secretaria de jutjat de pau romandrà al 

municipi de Caldes d‟Estrac. 

TERCER: Aprovar la memòria justificativa de la voluntat d‟agrupar la secretaria 

dels jutjats de pau de Caldes d‟Estrac i Sant Vicenç de Montalt. 

QUART: Donar trasllat del present acord a l‟Ajuntament de Sant Vicenç de 

Montalt i al Departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya. 

            “”” 

Alcalde: Molt bé, en definitiva el que es tracta és de millorar els serveis 
administratius, sobre tot en a la part de justícia que ens correspon que és la de 
Jutjat de Pau i per tant tindríem quan el Departament ho cregui més oportú, ja 
que això és l‟inici dels tràmits. 

Tindríem, doncs, uns professionals dotats pel propi Ministeri, pel propi 
Departament de Justícia com és un secretari de Jutjat i un administratiu al 
servei dels dos municipis a la qual a banda del que seria el registre civil que el 
seguirem portant des de la pròpia administració local el ciutadà no notarà cap 
perjudici, ben al contrari, que notarà millores ja que agilitzarà molt més els 
treballs i les activitats judicials en el propi municipi des de judicis de faltes o tot 
una sèrie de tràmits que es podran realitzar des del propi Jutjat de Pau. 

Per tant es potencia el Jutjat de Pau. Per altra banda la seu en sí es trobarà a 
Caldes bàsicament és un tema de poder disposar d‟instal·lacions millor que no 
pas a Sant Vicenç. Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, el nostre vot serà favorable de fet això és 
gràcies a les polítiques que s‟estan portant a terme des de la Generalitat, no?, en 
aquest cas el Departament de Justícia i com que entenem que no suposarà cap cost 
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desorbitat, doncs, pel que és el consistori de Caldes el nostre vot, doncs, serà 
favorable. 

Alcalde: Bé, doncs, queda aprovat per unanimitat. 

El següent punt de l‟ordre del dia és 

9. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA DECLARACIÓ D’OBRES I 
ACTIVITATS D’ESPECIAL INTERÈS I/O UTILITAT MUNICIPAL 

Secretari:  

“”” 

PRIMER: Aprovar que les obres i activitats que el Departament d‟Educació de 

la Generalitat de Catalunya pretengui dur a terme al municipi de Caldes 

d‟Estrac, tindran la consideració, d‟obres i activitats d‟especial interès i/o utilitat 

municipal. 

SEGON: La declaració aprovada en el punt primer del present acord comporta 

la bonificació del 95% de l‟impost sobre construccions, llicència ambiental, 

llicència de primera ocupació, i s‟estableix l‟exempció de les taxes acreditatives 

per atorgament de llicències d‟obra, llicències ambientals, primeres ocupacions, 

tributs i altres que puguin gravar l‟activitat educativa. 

TERCER: Instar als Departaments municipals corresponents perquè adeqüin, 

quan sigui el moment oportú, les ordenances fiscals municipals que contemplin 

aquestes qüestions. 

QUART: Donar trasllat del present acord al Departament d‟Educació, Serveis 

Territorials al Maresme – Vallès Oriental. Secretaria municipal, Serveis 

Territorials municipals, Departament d‟Intervenció-Tresoreria i a la Regidoria 

d‟Educació. 

            “”” 

Alcalde: Molt bé, és un pas més, cap a la construcció d‟una nova escola a Caldes i 
per tant el propi Departament havia demanat la consideració d‟interès especial a fi de 
que quan realitzessin una obra nova en el municipi doncs, no hagin de pagar l‟impost 
de construccions i tinguin la bonificació del 95 %. Evidentment no cal pensar-s‟ho dues 
vegades i per això portem a aprovació en aquest Ple. La seva paraula. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, el nostre vot serà favorable. 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovat per unanimitat. 

El següent punt de l‟ordre del dia seria: 

10. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA PROPOSTA DE RESOLUCIÓ DE 
L’EXPEDIENT SANCIONADOR QUE RECAU SOBRE L’EMPRESA 
APARCAMENTS DEL MARESME, S.L. 

 

Secretari: 

“”” 
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PRIMER.- Sancionar a la Concesionaria APARCAMENTS DEL MARESME, S.L. per 
una falta greu reiterada consistent en l‟ impagament reiterat dels cànons de la 
concessió amb la rescissió de la concessió de conformitat a l‟article 14è del plec de 
clàusules del contracte administratiu de la concessió de data 1 de desembre de 1989 
amb pèrdua de la fiança de conformitat a l‟establer a l‟article 18è del dit contracte 
administratiu. 
 
SEGON .- Notificar la resolució adoptada al concessionari APARCAMENTS DEL 
MARESME, S.L. per via edictal als efectes adients. 
 
No obstant això, el Ple Municipal, amb millor criteri acordarà allò que consideri més 
adient. 
            “”” 

Alcalde: Moltes gràcies. En definitiva és una altra concessió que estava, doncs, 
diguem-ne, deixada, la qual, doncs, portem dos anys i escaig o tres pràcticament 
treballant-hi per poder-la recuperar és pel que n‟estigui, doncs, vulgui tindre més 
informació sobre els aparcaments que té l‟Ajuntament, em sembla que són trenta i pico 
de places en el carrer Major, 49, al costat de les escales del Fondo i que a partir d‟ara 
passarà a gestionar directament el propi Ajuntament. 

Com que en som coneixedors, doncs, de que algunes d‟aquestes places estaven 
llogades o estaven cedides el que procedirem en el proper número de la revista 
municipal és a publicar l‟acord, a publicar un telèfon de contacte a fi doncs de que, i 
fer-ne la màxima difusió a fi de que els implicats, les persones que tinguin algun 
document algun contracte o hagin pagat inclús concessions a cinquanta anys, cosa 
que no es podia fer, doncs puguin vindre a l‟Ajuntament i els hi ajudem a fer la 
reclamació que correspongui i en surtin el mínim perjudicats. Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, nosaltres hem estat revisant l‟expedient 
sancionador hi ha vàries coses que voldríem comentar, primer que es va designar 
secretària de l‟expedient a la secretària interventora a la senyora Maite Gisbert i 
voldríem saber doncs ara qui està fent de secretari d‟aquest expedient. 

Ens ho poden dir si us plau qui està fent de secretari d‟aquest expedient? 

Alcalde: El Tècnic d‟Administració General 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Hi ha algun decret que, de substitució? Que 
digui que el secretari serà 

Alcalde: Suposo que sí. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: “Bueno”, doncs voldríem veure‟l, si us plau. 

Alcalde: Bé, doncs li farem arribar, no pateixi 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Els hi agrairem que la propera vegada que 
nosaltres assistim a l‟Ajuntament per consultar informacions tinguin aquest decret a 
punt. 

Alcalde: Molt bé 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Després hi ha un altre tema que també 
voldríem comentar i és que el termini per tramitar, resoldre i notificar l‟expedient 
sancionador és de sis mesos a comptar de la data d‟incoació de l‟expedient, és a dir, a 
comptar del 19 de setembre de 2008. Sis mesos que han transcorregut amb escreix 
per la qual cosa l‟expedient està caducat, eh!. La caducitat és automàtica i es produeix 
pel mer transcurs del termini de sis mesos esmentats i no es pot dir o no serveix 
d‟excusa dir que ha desaparegut el domicili assenyalat per la concessionària per fer 
arribar les notificacions perquè en aquest cas la Llei 30/1992 ja dona l‟opció de 
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notificar per edictes, com així ha acabat fent l‟Ajuntament, eh!. Per tant els hi 
demanem, doncs, que retirin del Ple aquesta proposta de resolució, la regularitzin, 
eh?, i un cop estigui tot correcte que per tant l‟expedient sancionador no estigui 
caducat el tornin a portar en el Ple. 

Alcalde: Molt bé, m‟agradaria sapiguer si hi estan d‟acord o no hi estan d‟acord? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Nosaltres el que li demanem és que primer 
porti les coses com s‟han de portar i no porti al Ple un expedient que està caducat. 
Nosaltres, vull dir, quan vostè porti les coses tal com s‟han de portar doncs, ja ens 
pronunciarem. 

En aquest cas el que no pot ser és treure un expedient, tramitar un expedient que, un 
expedient que realment està caducat. El que haurien de fer és retirar del Ple aquest 
punt i després tornar-lo a portar a aprovació quan estigui correcte. 

És una mica el mateix que va passar amb el tema del cementiri, que vostès van portar 
un Plec de clàusules que estava desfasat, nosaltres en aquella ocasió els hi vam, els 
hi vam dir. Ens van escoltar, ho van retirar del Ple i realment van poder comprovar, 
doncs, que el que portaven a aprovació al Ple estava malament i en el proper Ple ho 
van portar correcte, tal i com els hi havíem dit doncs nosaltres. Per tant nosaltres no 
diem les coses perquè sí. 

En aquest cas si els hi diem que l‟expedient està caducat, està caducat i té una base 
fonamentada i una base ben sòlida i el que pensem és que si està caducat el que 
s‟hauria de fer és retirar aquest apunt de l‟ordre del dia i en tot cas, doncs, tornar-lo a 
portar a aprovació quan l‟expedient estigui correctament. 

Alcalde: Bé, si el portem creiem, doncs, que està correcte. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no està caducat senyor Arnó. 

Alcalde: Permeti‟m si us plau, si ho portem és perquè creiem que està correcte, en tot 
cas té dues opcions o afegir-s‟hi i per tant pensant en el bé comunitari o per altra 
banda impugnar-lo i llavores resoldrem. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Doncs, miri, nosaltres lamentem moltíssim, 
lamentem moltíssim aquesta actitud de no volgué rectificar una cosa que no es porta 
en condicions al Ple, ja va quedar demostrat en el tema del cementiri, aquella vegada 
ens van volgué escoltar i realment es va demostrar que teníem raó, vam portar-lo una 
propera vegada a aprovació en condicions ara no ho volen fer. 

Per tant nosaltres el que farem és veure‟ns obligats a votar en abstenció perquè 
doncs, aquest expedient no es porta com s‟hauria de portar. Està caducat i es 
tramitarà un expedient que no es pot tramitar. 

Alcalde: Molt bé, si vostès tinguessin raó no pateixin que ho rectificaríem en el seu 
moment, per tant queda aprovat per sis vots a favor del Grup Municipal de CIU i tres 
abstencions del Grup Municipal del PSC. 

Alcalde: Passem al següent punt de l‟ordre del dia que és 

11. PRESA DE CONEIXEMENT DEL FET LUCTUÓS DE LA MORT DEL 
REGIDOR SR. RICARDO PÉREZ DE LA HOZ. 

Secretari: 

“”” 

Vista la instància presentada pel grup municipal del PSC-PM, per la que 

posa de manifest el fet luctuós de la mort del regidor Sr. Ricardo Pérez de la 

Hoz. 
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Vist l‟article 182 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny del Règim 

Electoral General (LOREG). 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: El Ple de l‟Ajuntament de Caldes d‟Estrac pren coneixement del 

lamentable fet de la mort del regidor del grup municipal del PSC-PM Sr. 

Ricardo Pérez de la Hoz. 

SEGON: Sol·licitar a la Junta Electoral Central que nomeni i acrediti com a nou 

regidor del grup municipal del PSC-PM al Sr. Pedro Claver Montells LLaberia 

com a següent en la llista electoral. 

TERCER: Donar trasllat del present acord a la Junta Electoral Central. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui més 

convenient. 

           “”” 

 

Alcalde: Bé, en el Ple passat ja vam iniciar, doncs, les mostres de condol 
llastimosament va ser interromput, evidentment, doncs que la pèrdua d‟un company 
que molts anys l‟hem tingut a la taula, sempre, el menys per part meva sempre l‟he 
tingut en a l‟altra costat de la taula, però no per això no hem deixat de parlar i la veritat 
és que podria dir que del seu grup era amb el qui més m‟hi entenia. 

Més m‟hi entenia parlant, em refereixo, evidentment, no amb ideologia perquè 
evidentment tenim ideologies contraposades. Em sap greu i molt la seva pèrdua ho he 
manifestat en diverses ocasions i vull tornar i reiterar doncs el fet. Per part meva jo li 
vaig expressar ja el condol a la família i vull tornar expressar el condol públicament a 
totes aquelles persones, doncs, que l‟estimaven i que segur que el trobarem a faltar, 
per bé i per mal, però segur que se‟l troba a faltar. Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, nosaltres, pensem doncs que aquestes 
paraules precisament adreçades al que va ser el regidor d‟aquí del nostre grup i per 
tant de l‟Ajuntament no s‟havien haver deixat pel Ple de l‟altre dia al final, eh!. Pensem 
que quan es van fer les mostres que vostè anomenava de condol, just després del 
minut de silenci havien haver-nos, doncs, donat el torn de paraula i haver fet aquest 
recordatori i aquestes mostres de record i de condol en aquell moment. 

Bé, no es va fer així, pensem que s‟hauria d‟haver fet d‟aquesta manera perquè és el 
mínim que es podia fer a un regidor que ha estat més de vint anys dedicant-se la vida 
a l‟Ajuntament sí, el que si demanaríem és que tinguessin una mica de respecte en 
aquest punt. Eh!, si us plau 

Alcalde: Si la senyora té ganes d‟aplaudir pot fer-ho al carrer 

Alcalde: Senyor González faci el favor. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: clar, és que, en aquest punt no podeu tenir 
una mica de respecte, la veritat, eh! 

Alcalde: Senyor González, miri, si us plau, és que fins i tot en aquest punt ha 
d‟interrompre?. Continuï. 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, no la interrupció ha vingut perquè 
tenien dos companys seus que no estaven pendents de la intervenció. 

Regidora Helena Gallardo: Perdoni, perdoni, però senzillament estàvem fent una 
puntualització, no era falta de respecte. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: “Bueno”·”bueno”,  

Regidora Helena Gallardo: Són coses molt diferents vostès constantment, 
constantment estan intervenint en el Ple i contradient a la gent en el moment que estan 
parlant. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: “Bueno”, no vull entrar en discussions en 
aquest punt la veritat 

Regidora Helena Gallardo: Nosaltres em sembla que de respecte pel senyor de la 
Hoz l‟hem demostrat i moltíssim. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, de veritat que no vull entrar, de veritat 
que no vull entrar en discussions  

Alcalde: Bé, moltes gràcies per les puntualitzacions, pot continuar senyora Rosabel 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Doncs, com dèiem, nosaltres evidentment, 
doncs si que volem adreçar unes paraules, no? I en nom, doncs, com a portaveu en 
nom de tots els meus companys regidors, doncs, volem reiterar el dolor que sentim per 
la pèrdua d‟en Ricardo que va ser un amic i un company i repetir, doncs, també el 
nostre condol especialment a la família. 

La veritat és que la seva marxa ha estat molt dura i així es va poder comprovar en a 
l‟acta de comiat on l‟Església Parroquial de Caldes estava pleníssima, vull dir estava a 
rebentar on hi havia molta gent i aquesta gent, doncs, en clau de suma va voler dir-li el 
darrer adéu i on el sentiment de dol em penso de que tots o la majoria dels que vam 
ser allà va ser molt, molt profund. 

Amb en Ricardo durant força temps vam creuar, doncs, les nostres mirades treballant 
junts per Caldes, pel municipi, i va estar sempre, doncs, al nostre costat tan en els 
bons moments, com en els moments que no van ser tant bons. Amb en Ricardo doncs 
vam compartir la política municipal amb la voluntat, doncs d‟incidir en la configuració 
del que és la vida col·lectiva de Caldes amb un objectiu que era avançar i construir, 
doncs, un millor futur pel nostre municipi. 

Va dedicar ell més de vint anys a aquesta política municipal i com a regidor, doncs, va 
portar majoritàriament l‟àrea econòmica i durant un període l‟àrea de cultura 
precisament pel seu gran interès per la cultura en general i en concret per la poesia 
que tots sabem, doncs, que ell escrivia. Va ocupar les carteres de Govern Local, 
d‟Hisenda, de Comerç, de Termalisme, de Consum, de Cultura i una Tinença 
d‟Alcaldia i entre els projectes que va participar, va destacar, doncs, la campanya que 
tots coneixem de Caldes Termalisme vora la mar, que tots sabem que anava 
orientada, doncs a promocionar al municipi gràcies a la singularitat de les aigües 
termals. 

En aquests moments, doncs, tristos, perquè ja no el tenim entre nosaltres mirar cap 
enrere ens fa adonar de les tantes fites aconseguides durant la seva presència perquè 
com hem dit passar més de vint anys treballant, doncs, pel poble, formant part 
d‟aquest Ajuntament. 

Pensem que Caldes i tots els amics que vam poder coneixe‟l i que vam poder 
compartir la vida amb ell, doncs, tindrem un gran record, no? i que totes les realitats, 
doncs, que ell va fer possible mentre va estar entre nosaltres sempre des dels valors 
que ell defensava que eren els valors del socialisme, doncs que eren la llibertat, la 
igualtat i la solidaritat sempre, doncs, quedaran entre nosaltres. 
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Sempre també volem recordar que va tenir la mà oberta a qualsevol iniciativa 
convenient o beneficiosa per Caldes i que va procurar, doncs, que l‟Ajuntament fos la 
casa de tots, sempre va estar molt receptiu i la veritat és que nosaltres només podem 
dir que ens a sentim molt satisfets i molt orgullosos d‟haver pogut compartir el 
consistori amb ell. 

Dins del que és el partit, dins del PSC va passar per totes les seccions de l‟agrupació i 
pensem doncs que també està bé que en deixem constància en aquí, perquè a part de 
treballar doncs directament, doncs, per al poble o per Caldes també ho va fer dins del 
PSC i com us deia, doncs, va passar per totes les seccions de l‟agrupació, militant, 
militant de base, després va ser secretari de finances, membre de la Comissió 
Econòmica de la Federació del Maresme, primer secretari i en l‟última reestructuració 
de l‟agrupació va ser president. És una persona que volem recordar i volem reiterar en 
aquí, que quedi constància que sempre es podia comptar amb ell, sempre. 

I com bé també tothom sap, doncs, a part d‟aquests càrrecs dins del partit, dins del 
PSC i a nivell, doncs, de l‟Ajuntament també presidia la colla de Geganters i Grallers 
de Caldes i també, doncs, per acabar volem dir que com a apassionat de la poesia i de 
la cultura que és, que era que ja hem dit que durant un temps doncs va ostentar la 
regidoria de cultura va compondre centenars de poemes i que es va presentar a 
algunes diferents mostres locals, com el recital poètic de Santa Llúcia o la trobada de 
creadors locals de Caldes d‟Estrac i altres mostres de Catalunya. 

I que sempre va recolzar tot el que van ser les activitats vinculades a la poesia a nivell 
local amb la responsabilitat, doncs, que ell tenia de l‟Ajuntament com en el seu 
moment va ser la revista literari “El Mirador de Caldes” que ara, doncs, 
malauradament, no es fa o el recital poètic “Caldes perspectiva poètica” per Santa 
Llúcia on ell també a part de recolzar l‟activitat també hi participava. 

Era una persona, doncs, d‟enorme sensibilitat, tots el que el coneixíem ho podem 
corroborar i sota el seu posat, doncs, més seriós era una persona carinyosa i d‟enorme 
sensibilitat. Evidentment les altres seves passions eren la família i els amics i també 
sentia un amor especial per la seva Cantabrià natal a la qual doncs també i va dedicar 
bona part de la seva poesia. 

Bé, en ell li feia il·lusió pensar que malgrat, doncs, ara estava a la oposició podria 
tornar a col·laborar en a l‟Ajuntament per impulsar polítiques de progrés per Caldes, no 
ha estat així en Ricardo per això malgrat, doncs, que ens ha deixat pensem que 
sempre serà estimat i respectat per tots els companys i amics i que serà, doncs, 
recordat per tota la feina feta, per tots els camins que va seguir i que serà un exemple 
pensem per totes les persones que continuaran treballant per Caldes i també 
evidentment pel socialisme i sempre, doncs, ens quedarà el seu llegat i el seu record i 
sempre tindrem un record molt especial i farem allò que ell ens deia, que ens deia 
endavant, endavant. Precisament, doncs, perquè volem fer allò que ell sempre ens 
deia i ens deia endavant i que ell hagués volgut, doncs tornar a col·laborar i seguir 
treballant per tirar endavant tot aquest projecte que nosaltres defensem, doncs, estem 
en aquest punt de l‟ordre del dia en el que sol·licitem, doncs, que la Junta Electoral 
nomeni en en Pere Clavé Montell per, el següent company de la llista, doncs, perquè 
pugui incorporar-se en el nostre grup municipal. 

Alcalde: Molt bé, doncs, ja li desitjarem sort en el proper Ple quan prengui possessió o 
ja que està en aquí, doncs, felicitats i a treballar pel poble. Gràcies. 

 

Bé, tenen alguna pregunta? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Sí 
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Regidor Miquel González: A veure, tornant a la circumstància de que d‟entrada s‟està 
modificant l‟ordre del dia perquè d‟entrada no creiem que això sigui una sessió 
extraordinària com ha dit la portaveu. Pensem que havia de ser una continuació de la 
sessió ordinària que es va suspendre i per tant tenim una sèrie de preguntes que hem 
pogut fer però de circumstància d‟això i de que bé, apart de la pèrdua de drets de 
l‟oposició de poder fer preguntes i precs també està la dels veïns i veïnes d‟aquest 
poble que després dels plens ordinaris també poden fer preguntes i que amb aquest 
ordre del dia, pues tampoc existeix tot això, dir que es modifica l‟ordre del dia sense 
cap notificació i que s‟ha fet aquesta sessió extraordinària sense cap justificació. 

D‟entrada preguntes sabem que la gestió del Campus d‟Estiu s‟ha passat a una 
empresa que es diu Sige Agua, pensem que és una empresa individual que no té res 
que veure amb l‟empresa que gestionarà el tema del rocòdrom, piscina i gimnàs per 
tant voldríem saber quin conveni han arribat amb aquesta empresa, quin conveni han 
arribat amb aquesta empresa? que pagarà empresa privada per l‟ús del pavelló durant 
els dos mesos d‟estiu, si ja saben la quota que ha de pagar. Si pagarà trenta i pico 
d‟euros l‟hora. I després voldríem saber entre Sige Agua i Sige 2005 que és la que 
vostès han ratificat com a concessionària de les instal·lacions que pagarà aquesta 
empresa privada d‟una a l‟altre per fer servir totes les instal·lacions com el gimnàs o la 
piscina ja que l‟Ajuntament només pot fer servir-la deu dies ens agradaria saber quin 
pagament farà Sige Agua per la gestió del Casal d‟Estiu durant els dos mesos d‟estiu 
de la piscina municipal. 

En relació a la piscina municipal ens ha arribat un rumor que ens agradaria que el 
senyor alcalde ens podés respondre que és que ha fet servir les instal·lacions de la 
piscina del pavelló. Ens agradaria si és veritat que les ha fet servir, quan s‟ha autoritzat 
el funcionament d‟aquesta piscina?, quin preu d‟entrada va pagar i on ha estat 
ingressat aquestes entrades que diuen que vostè va fer servir. 

Sobre tot el tema de quan s‟ha autoritzat el funcionament de la piscina que és, que no 
hem vist en cap moment que estigui oberta la piscina al públic. Per tant voldríem saber 
quan s‟ha utilitzat aquest funcionament i sobre tot quin preu d‟entrada va pagar. 

Després una altra de les coses que voldríem preguntar és que en relació a les beques 
de l‟Escola Bressol 

Alcalde: Dispensi, un matís. M‟està dient que jo em vaig banyar a la piscina 
municipal? 

Regidor Miquel González: Si, si, si. S‟ha comentat 

Alcalde: Ah!, li han comentat. Ah! val, val. 

Regidor Miquel González: És que són precs i preguntes, puc preguntar, no? 

No, no si con el discurso que nos han dado al principio del ROM y con cuatro policias 
locales aquí tranquilo que el Pleno va como quereis. No te preocupes, no te 
preocupes. No ganamos España pero... 

En relació a les beques de l‟Escola Bressol la convocatòria surt sense requisits ens 
agradaria saber si hi ha algun requisit per demanar una beca en aquest Ajuntament 
per l‟Escola Bressol o totes les que es demanin seran concedides. Si hi ha algun 
requisit d‟import o d‟ingressos dels familiars o si, si es fa, tothom que demani tindrà 
beques en aquest poble. Ens agradaria que ens contestés de la regidora de Serveis 
Socials, sobre tot, més que l‟alcalde. 

Després amb el tema del FEIL de l‟any 2009 ens agradaria saber quans treballadors 
de Caldes s‟han contractat, quants treballadors d‟aquest poble s‟han contractat amb 
les obres del FEIL. 
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I després ens agradaria saber perquè canvien el sistema d‟informació als regidors de 
l‟oposició cada vegada que anem a demanar informació. Primer va començar en que 
les factures d‟aquest Ajuntament no hi ha registre d‟entrada, van directament a un 
registre econòmic amb el qual nosaltres ja vam discrepar amb el secretari de que no 
estiguessin en aquest registre d‟entrades. Creiem que tota la documentació ha d‟estar 
amb registre d‟entrada i per tant no estem d‟acord, però “bueno”. 

El divendres passat no se‟ns va fer còpies i vostè s‟ha omplert la boca de complir el 
ROM i de que complim el ROM i de que fem cas al ROM, no se‟ns va fer còpia ni dels 
expedients del ROM. 

I a més a més dins dels expedients. No se‟ns va fer còpia dels expedients que anaven 
al Ple, que anaven al Ple. 

No se‟ns va fer còpia dels expedients que anaven al Ple de la documentació que vam 
demanar. A més a més vam demanar còpia de l‟informe pel qual vostè es podia 
quedar amb aquest Ple i tampoc se‟ns va donar. 

Més o menys les preguntes estaven aquí, després teníem un parell de precs. Un prec 
per l‟anterior Ple, pel Ple ordinari que acabava l‟altre dia que era que vostè va aprovar 
un decret amb el qual  

Secretari: Perdó ha dit que no se li donen còpia dels expedients que anaven al Ple 
d‟avui? 

Regidor Miquel González: Si, si. Vam demanar divendres còpies i ens van dir que no, 
que havia d‟anar directament al senyor alcalde i que el senyor alcalde a la seva 
disposició d‟aquell dia decidia si sí o si no. És lo que se‟ns va dir, eh!, se‟ns va dir. 

Alcalde: Però dispensi, però és que la hipoteca no anava a Ple. 

Regidor Miquel González: Però, han tret documentació? 

Alcalde: Escolti‟m. 

Regidor Miquel González: Vostè ha tret documentació? 

Alcalde: Dispensi, però 

Regidor Miquel González: Vostè treu documentació. 

Alcalde: La hipoteca jo penso que més val que li demani a la seva cunyada que en té 
més informació que no pas a l‟Ajuntament. Per favor. 

Regidor Miquel González: A part dir-li una cosa, eh?. Jo mai he parlat del tema del 
pavelló i seguiré sense mai parlar del tema del pavelló però jo l‟únic que li diria és que 
estem parlant d‟una societat, d‟una societat. Vostè sempre s‟omple la boca de la meva 
cunyada, però baixi al mercat, si us plau i miri lo que ha fet la seva dona, si us plau, en 
lloc d‟estar amb els demés. Miri, judicialment ja està acabat i sap i sap com es va 
acabar judicialment, només per un canvi de societat. Ni prostitutes, ni alcohol, ni 
drogues, ni impagats, ni res, de res, de res, només per un canvi de societat. 

Vostè aquí no ha dit ni la sentència judicial com va anar, només per un canvi de 
societat, que li van donar la raó? 

Alcalde: Es va donar compte, eh! 

Regidor Miquel González: Esperi, un moment deixi‟m parlar. Que li van donar la raó, 
si, però no la va explicar. Que li van donar la raó?, però, només per un canvi de 
societat. Per tant vostè continuï igual. 

En relació al prec que li explicava era el tema de l‟expedient de la secretària 
interventora, vostè va aprovar un decret en el qual se li caducava l‟expedient obert de 
la secretària – interventora ens agradaria saber com és que en un Ajuntament que 
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funciona de mil meravelles com vostè diu i amb seus electròniques i amb ordinadors i 
amb interventor, tresorer i vint-i-cinc mil funcionaris contractats a dit se li caduca un 
expedient que tracta d‟una persona. A un se li pot caducar un expedient d‟obres, se li 
pot, poden passar moltes coses, però com tractem de l‟honorabilitat d‟una persona em 
sembla que s‟hauria de tindre més en compte el tema de que es pugui caducar un 
expedient. I ja no només caducar l‟expedient, sinó que comencen un altre expedient 
pels mateixos temes que s‟havia caducat l‟anterior sense cap tipus de rectificació. 

I “bueno”, com que aquesta setmana passada va haver tot el tema de l‟expedient a la 
directora de l‟Escola Bressol. 

Primer de tot ens agradaria que l‟anterior regidor d‟Educació ens dongués explicacions 
de si el treball que havia fet la directora mentres ell era regidor havia estat bé o no 
havia estat be´, si ell que va nomenar directora de l‟Escola Bressol durant el temps que 
ell va estar, va fer un treball que ell pugui considerar de directora d‟Escola Bressol o no 
i el nou regidor que també expliqui a veure si va fer un treball correcte o no. 

I sobre tot qui és el responsable de l‟expedient obert a la senyora Laura López i quina 
funció té aquesta persona dins l‟Ajuntament, dintre del quadre de treballadors de 
l‟Ajuntament i si pot portar aquest expedient o no el pot portar, una explicació, a part 
de fer-li una explicació als pares de l‟Escola Bressol creiem que és un tema important i 
que vostè podria donar una explicació al Ple i sobre tot, el regidor que la va nomenar i 
el regidor d‟Educació que hi ha ara que a lo millor hi ha alguna confrontació de 
caràcter més que de sistemes laborals. Moltes gràcies. 

Alcalde: Molt bé, doncs li agrairé que ens les passi també per escrit, ja que les té 
apuntades. Perquè després tenim confusions a l‟hora de fer la transcripció. I ens a 
serà molt més fàcil poder-li respondre. 

Regidor Miquel González: A veure, jo com que compleixo el ROM, el ROM no posa 
res de que jo les hagi de presentar per escrit. 

Alcalde: Bé, jo li dic 

Regidor Miquel González: a mi em sembla que no és obligació meva, si la 
transcripció està malament és un tema d‟obligació del secretari, vostè li diu al secretari 
no m‟ho diu a mi. Està gravat i per tant demanem 

Alcalde: No, no precisament 

Regidor Miquel González: la feina de cadascú, la faci cadascú a mi no m‟encarregui 
la feina que no em toca perquè el ROM no ho marca, quan el ROM ho marqui. Vostè 
modifiqui el ROM, quan el ROM ho marqui jo ho faré. 

Alcalde: Precisament  

Regidor Miquel González: però mentre no ho marqui no ho faré. Perquè ja estic. Miri 
les últimes preguntes fa quatre mesos, quatre mesos que estem a darrera. El mateix 
dia del Ple les va treure per registre de sortida per no haver-les de contestar el dia del 
Ple, 31 de maig. Quatre mesos esperant. Per escrit, verbals, en prosa, en “verso” i en 
cançó. M‟entén? La feina de cadascú la fa cadascú, nosaltres som regidors de 
l‟oposició fem preguntes verbals que no estan ni a l‟ordre del dia, que no estan ni a 
l‟ordre del dia i vostè vol que a més a més els hi presentem per escrit. Pues “bueno”, 
em sembla que no toca. 

Alcalde: Bé, tan sols és una recomanació perquè evidentment, precisament com que 
es transcriu el que passa és que després es transcriu lo que vostè diu i llavors hem de 
fer interpretacions. Per tant si vostè té la delicadesa de poder-les escriure, reflexionar 
a veure que estava preguntant realment i no li hem de demanar aclariments, segur que 
ens serà molt més fàcil a tots plegats i és això el que li estem demanant. 
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Regidor Miquel González: A veure podem demanar aclariments hi ha un acta que 
s‟ha de portar a aprovació. Quan haguessin modificacions de l‟acta o haguessin 
algunes preguntes inclús li hem enviat al secretari canvis de l‟acta, de les preguntes. 
Contenidors de Torrevella, se‟n recorda? que es va equivocar en contenidors de 
l‟esplanada, entre Torrevella i l‟esplenada, jo parlo malament però jo crec que la 
diferència està clara. Doncs, ni això s‟ha respòs. Per tant faci la transcripció, fa l‟acta 
del dia. Quan tinguem l‟acta del dia nosaltres verificarem les respostes, les preguntes 
que són la nostra obligació, verificar que l‟acta que fa el senyor secretari estigui 
correcta i a partir d‟aquí contestin les preguntes amb el temps i el plaç que se li 
contestaven abans. Perquè vostè també feia preguntes i també se li contestaven. 

Alcalde: Miri precisament tinc aquí les últimes que no em van contestar. 

Regidor Miquel González: Sí, de quina data? 

Alcalde: El 23 de març del 2007 i encara les estem esperant. 

I miri, i sap a que feien referència? Una, per exemple. Hem sabut l‟existència d‟un nou 
gestor del poliesportiu municipal voldríem saber de qui es tracta i quina experiència té? 

La resposta que ens van donar, com que el gerent el tenim de vacances en aquest 
moment, doncs, no li podem respondre. 

Ja ho entenc perquè no ho van respondre en aquell moment les preguntes.  

Regidor Miquel González: Vostè sempre està amb les insinuacions! Sempre amb les 
insinuacions. Va haver algun Ple més per a contestar aquesta pregunta? 

Alcalde: Sí, sí 

Regidor Miquel González: Va haver algun Ple més? No se li van contestar? 

Alcalde: No, no  

Regidor Miquel González: No se li va contestar? 

Alcalde: No, no  

Regidor Miquel González: No diu que se li va contestar? 

Alcalde: No, no  

Regidor Miquel González: No diu que se li va contestar, que el gerent estava que no 
estava, no diu que se li va contestar? 

Alcalde: Això no és contestar  

Regidor Miquel González: Ah. Això no és contestar?. Vol que li digui jo les preguntes 
que vostè respon?, Com les respon? Vol que ho expliqui? 

Alcalde: Senyor González! 

Regidor Miquel González: Tranquil que està a la pàgina web de la nostra agrupació, 
vol que li expliqui? 

Alcalde: No, en dubto. Precisament... 

Regidor Miquel González: Vol que li expliqui perquè l‟empresa del pare d‟un regidor 
està facturant a aquest Ajuntament i vostè diu, com que és el més “barato”. 

Alcalde: Evidentment 

Regidor Miquel González: I a dintre de l‟expedient no hi ha cap contractació més. 

Alcalde: Evidentment. Escolti, miri quan 

Regidor Miquel González: Vol que ho expliqui? 

Alcalde: quan una barana, senyor González? 
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Regidor Miquel González: Vol que ho expliqui, el tema de la pesolada? 

Alcalde: Senyor González 

Regidor Miquel González: Vol que ho expliqui 

Alcalde: Expliqui el que vulgui. Però a veure. Li estem demanant...  

Regidor Miquel González: Només insinuacions  

Alcalde: Li estem demanant senyor González que faci el favor de tindre una mica de 
dedicació més, que les pugui fer per escrit amb una certa formulació que ens permeti 
contestar-les lo més ampli possible. Tan sols és això. A partir d‟aquí, si vostè no vol fer 
aquest esforç, escolti li contestarem el que acabem transcrivint i el que acabem 
interpretant. 

Regidor Miquel González: La diferència entre la meva dedicació i la seva sap quina 
és? Que jo tinc una acta del dia que puc dir que les preguntes estan correctes o no 
correctes, que em sembla que és la feina que ens toca fer, però la seva dedicació fa 
que estiguem dos anys i mig esperant un mercat que la seva dona s‟ha fet una parada, 
sense el canvi de la parada. Que està intentant legalitzar una abstracció de fum d‟un 
particular i que a més a més la seva dedicació fa que tinguem una secretària 
interventora des de fa més d‟un any i mig expedientada. 

I com que a vostè qui no li agrada fa que li salti la corda l‟expedienta ara la directora de 
l‟Escola Bressol també està expedientada. Però esperarem la resposta del regidor, de 
l‟anterior regidor d‟educació al proper Ple tranquil·lament, de la mateixa manera que li 
dic la meva filla l‟any que ve se‟n va a l‟Institut, un barracó. Li demano, públicament, la 
seva dimissió, en dos anys teníem que tenir institut fet, en dos anys. 

Alcalde: En tot cas demani la dimissió del conseller  

Regidor Miquel González: En dos anys 

Alcalde: d‟Ensenyament que és el que fa els barracons 

Regidor Miquel González: No, no el compromís és del senyor regidor. Amb dos anys. 
La meva filla comença. 

Alcalde: Molt bé, té alguna altra pregunta?, Té alguna altra pregunta?, 

Regidor Miquel González: Només això 

Alcalde: Molt bé, moltes gràcies. 

Doncs moltes gràcies per l‟assistència i queda aixecat el Ple. Bona nit i bona revetlla 
de Sant Joan, moltes gràcies. 

 

Quan són les 21:55 h el senyor alcalde aixeca la sessió. 


